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اعترافات 
خداحافظی 

با سیاست

چرا شیخ قدرت 
علیخانی پاسخ 
خویینی ها را 

نمی دهد؟!

حجت الاسلام 
دکتر سید مهدی 
حسینی مدیر کل 

ارشاد استان قزوین 
خواهد شد 

آدمی بایدهرچند وقت یک باربایس��تد، نگاهی به پش��ت 
سروپیش روی خود بیندازد تا درباره انتخاب های گذشته 

وانتخاب های محتمل آینده اش بیندیشد. 

منتظرپاسخ آقای شیخ قدرت الله علیخانی مشاورامین مرحوم آیت 
الله هاشمی رفسنجانی به شبهات مطرح شده ازسوی دوست وهمراه 
مبارزاتی قبل ازانقلاب  او ، همش��هری ودوست دوران بعداز انقلاب 

ایشان ،آقای موسوی خوئینی ها  هستیم .

اس��تعفای دکتر اس��کندرنژاد  مدیرکل فرهنگ و ارش��اد 
اسلامی قزوین پس از هفت ماه توسط وزیر فرهنگ و ارشاد 

اسلامی پذیرفته شد...

صفحه6

ویترین

زرآبادی نماینده قزوین :

جاده  قزوین به رحیم آباد وکلاچای باید تکمیل شود
جذب نیروی سفارشی و غیر متخصص در شهرداری ها ممنوع شد �
مظلومیت مردم در 40 سالگی انقلاب �
دبیرکل دوست داشتنی  �
ده سال در فراق طبیب �
شفافیت آرا نمایندگان مجلس �

صفحه2 صفحه3 صفحه3 

صفحه2

صفحه2

آیت الله عابدینی:

با سوء  استفاده کنندگان 
از زمین های هفت سنگان 

برخورد قاطع شود
آوایی وزیر دادگستری: پرونده را به  �

صورت جدی پیگیری می کنم

جاده نسیم شمال
جاده خجالت 

وشرمندگی

در پی یک  اقدام انتقام جویانه

قتل هولناک جوان 3۵ ساله  آبیکی با 
ضربات پتک و چاقو

رئیس نظام مهندسی س��اختمان  استان قزوین 
گفت: متاسفانه اکنون تنها 10درصد مهندسین 

استان شاغل هستند واین یک بحران است.
به گزارش خبرنگارما، سید کاظم مجابی درنشست 
خب��ری ب��ا اصحاب رس��انه ضمن گرامیداش��ت 
فرارسیدن روزمهندس، اظهار کرد: انتخابات دوره 
هفتم هیئت مدی��ره نظام مهندس��ی درمهرماه 

برگزارشد وازاواسط آبان ماه شروع به کارکردیم.
وی اف��زود: مش��ارکت اعض��ا درای��ن دوره درکل 
کشورکم رنگ بود اما قزوین جزو ۵استانی بود که 
مشارکت بالایی داشت وازدغدغه های هیئت مدیره 
پرداختن به خواس��ته های اعضا به ویژه به لحاظ 
اشتغال است که درگذشته مورد بی توجهی قرار 

گرفت.
رئیس نظام مهندسی استان قزوین ابرازکرد : نظام 
مهندسی قزوین در6 دوره دراجرای مقررات ملی 
درکشوربرگزیده ش��د ودو دوره درزمینه کیفیت 
مس��کن مهرهم جزو اس��تان های برتربود ، نظام 
مهندسی ارتباط خوبی با اداره کل شهرسازی دارد. 
مجابی بیان ک��رد: نقش مهندس��ین درکیفیت 
س��اختمان را پیگیری می کنیم چراکه ساختمان 
باید ایمنی لازم را داش��ته باش��د وبحث بهداشت 
واقتصادی بودن ساختمان باید لحاظ شود که نظام 
مهندسی در چند سال اخیر توانسته نقش خود را 
به خوبی ایفا کند و این را در مقایسه زلزله منجیل 
وکرمانشاه که شرایط یکسانی بود قابل لمس است.

این مس��ئول گف��ت: اما در برخ��ی حوزه های 
دیگر مانند رفاه، آسایش و انرژی در ساختمان 
نظام مهندسی نتوانس��ته به خوبی ورود کند؛ 
چرا باید عمرس��اختمان های ما ۲0تا۲۵س��ال 
باش��د درحالی ک��ه درکش��ورهای دیگرحتی 
ازس��اختمان های 100س��اله هم هن��وز بهره  

برداری می شود.
دفتر ارتباط مردمی راه اندازی می شود

رئیس نظام مهندسی استان قزوین تصریح کرد: 
یکی از مشکلات ما عدم آگاهی مردم و بهره برداران 
ازمق��ررات ملی س��اختمان اس��ت که رس��انه ها 
درگسترش این مسئله و فرهنگ سازی آن نقش 

مهمی دارند.
وی اف��زود: ورود افرادغیرمتخصص و غیرحرفه ای 
درساختمان سازی ودرطول بهره برداری مشکلاتی 
را به وجود آورده است؛ نظام مهندسی مدافع حقوق 
بهره  بردارو سازنده است و باید درطول ساخت بنا 

این ارتباط به طورمداوم وجود داشته باشد .
مجابی بیان کرد: مجریان ذی صلاح باید تا مراحل 
نازک کاری حضورداشته باشند وما هنوزنتوانستیم 
درحوزه نظ��ارت نیزنظارت های مقیم را داش��ته 

باشیم.
این مس��ئول تصریح کرد: مردم هم باید درحوزه 
بهره ب��رداری مطالب��ات خ��ود را بی��ان کنند تا 

خواس��ته های آن ها برآورده شود که دراین راستا 
درصدد هستیم دفترمشاورین مردمی را راه اندازی 

کنیم که تا پایان امسال انجام می گیرد.
1۵0 کیلومتر شبکه آب فرسوده در 

بافت قدیمی قزوین وجود دارد
رئیس نظام مهندسی استان قزوین یادآورشد: بالغ 
بر1۵0 کیلومتر شبکه آب فرسوده در بافت قدیمی 
قزوی��ن وج��ود دارد که عامل اصلی فرونشس��ت 
ساختمان ها دراین منطقه محسوب می شود که با 

رفع ان بسیاری ازمشکلات حل خواهد شد.
وی گفت: میزان فراغ التحصیل مهندسی متناسب 
با بازارنیست وهرروزهم رو به افزایش است به طوری 
که متاسفانه اکنون تنها 10درصد مهندسین استان 

شاغل هستند و این یک بحران است.
این مسئول تصریح کرد: اگر تمامی مباحث ۲۲گانه 
مقررات ساختمان به طوردقیق و اصولی اجرا شود 
حجم زیادی ازمهندسین ما دربخش ها ی مختلف 

مشغول به کارخواهند شد.
برخی می خواهند با شایعات عملکرد 

نظام مهندسی را زیرسوال ببرند
رئیس نظام مهندس��ی اس��تان قزوین افزود: بی 
انصافی است که برخی با یکسری شایعات عملکرد 
نظام مهندس��ی را زیرس��وال ببرند، ازرس��انه ها 
می خواهی��م که ورود کنند چرا که ما مخالف نقد 
نیستیم اما مجموعه پویا وفعال طبیعتا مورد هجمه 

قرارمی گیرد.
وی ادام��ه داد:خبره��ای منتش��ره در باره حقوق 
اعضای هیات مدیره کذب می باشد وواقعیت ندارد 
واعضای هیئت رئیس��ه فقط حق جلسه دریافت 

می کنند وبیش ازآن اصلا امکان ندارد.
 وی  همچنی��ن افزود : ائتلاف ما دراین دوره رای 
آورد وتمامی اعضای هیئت رئیسه هم قسم شدیم 
ک��ه درهمه بخش های نظام ب��رای ارتقاء کیفیت 
وتس��ریع درام��ورورود کنیم درحال��ی که چنین 
وظیفه ای وجود ندارد ، خوشبختانه عمده مصوبات 
ما اقنائی اس��ت وت��ا مورد تایید نباش��د تصویب 
نمی شود؛ ما درمقابل بسیاری ازاتفاقات ایستادیم 

واین هجمه ها را به جان خریدیم.
تعریف مشخصی ازمعماری ایرانی 

اسلامی وجود ندارد
مهن��دس عب��اس وثوق نی��ا نایب ریی��س نظام 
مهندسی دراین نشست گفت : یکی ازمشکلات ما 
این است که مردم با مقررات ملی ساختمان آشنا 
نیس��تند وامیدواریم اصحاب رسانه در این زمینه 

فرهنگ سازی کنند.
نایب رئیس نظام مهندس��ی استان قزوین گفت: 
1۴00سال ازعمربافت فرس��وده قزوین می گذرد 
وچندین زلزله را درطول تاریخ تجربه کرده است 
واین مسئله موجب انباشت بافت های قدیمی روی 

هم سستی این منطقه شده است.
نایب رئیس نظام مهندسی قزوین افزود: ازنماهای 
روم��ی به دلیل مغایرت با الگوی ایرانی اس��لامی 
وهمچنین بارسازه ای بالا درساختمان جلوگیری 

می شود.
وی عن��وان کرد:هنوزتعریف مش��خصی ازالگوی 
ایرانی اس��لامی برای ساختمان س��ازی نداریم و 
دردانش��گاه های م��ا روی این مس��ئله کار جدی 

صورت نگرفته است که باید مورد توجه قرارگیرد.

رئیس نظام مهندسی استان قزوین:

باید کیفیت ساخت وسازها به عنوان یک مطالبه عمومی درجامعه مطرح شود

 رضا سبحانی فر، دبیرجبهه مردمی نیروهای انقلاب اسلامی استان قزوین درگفتگو با هفته نامه نسیم قزوین؛

نمایندگان استان قزوین 
درمجلس افراد بسیار 

ضعیفی هستند
زاهدی استاندار قزوین فقط وضع فعلی را توانستند حفظ  �

کنند
حرکت و برنامه ی جدی از شورا وشهرداری قزوین ندیدم �
ارایه لیس�ت 1۵ نفره برای ش�ورای ش�هرقزوین ازسوی  �

جبهه مردمی اشتباه بود
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 طرح احداث جاده های قزوین به مازندران وگیلان 
که به ترتیب تحت عنوان ج��اده قزوین - رحیم 
آباد - کلاچای و قزوین - الموت - تنکابن شناخته 
می شوند، ازس��ال 91 تا کنون به علت مشکلات 
کمبود اعتبارومس��ائل زیس��ت محیطی به بهره 

برداری نرسید ه اند.
جاده قزوین - الموت - تنکابن دارای پنج قطعه به 
طول 167 کیلومتر است که 96 کیومتر آن متعلق 
به حوزه قزوین و 71 کیلومتر آن متعلق به استان 

مازندران است.
که به گفته مسئولان علت توقف این طرح کمبود 

اعتبارت مالی است.
جاده قزوین - رحیم آباد - کلاچای به طول 1۵۴ 
که به گفته مس��ئولان علت توقف این طرح نبود 

پیوست زیست محیطی است. 
ج�اده رحیم آباد به کلاچ�ای باید  �

تکمیل شود
 خان��م زرآبادی نماینده مردم قزوین گفت : جاده 
الموت، رحیم آباد، کلاچای باید تکمیل شود ونباید 
گذاشت هزینه های انجام شده تا به امروزپرت شده 

ونادیده گرفته شود.
وی افزود: سازمان محیط زیست باید راهکارهای 
قانون��ی ومنطق��ی ارائ��ه کند ت��ا ازتوق��ف این 
طرح جلوگیری ش��ود ومتاس��فانه ای��ن موضوع 
درکشوررسم شده که اگرخطا یا اشتباهی در یک 
فرآیند عملیاتی صورت گرفت هیچ کس به دنبال 
راهکارنیست وهمه به دنبال حذف صورت مسئله 

هستند ، ما به دنبال پیدا کردن راهکاری هستیم تا 
اختلافات بین دستگاهی رادراستان خاتمه دهیم تا 

مردم بیشترازاین متضررنشوند.
ازهدررف�ت پول بیت الم�ال باید  �

جلوگیری شود
 داود محم��دی نماینده م��ردم قزوین نیزگفت: 
درحال حاضر طرح احداث ۲ جاده قزوین - الموت 
- تنکابن و قزوین- رحیم آباد - کلاچای با هدف 
کوتاه ک��ردن 1۲0 و 1۵0 کیلومتر تا مازندران و 
گیلان چندسالی است که دراستان کلید خورده 

وهنوزبه اتمام نرسیده است.
محمدی افزود: بنده نیزمعتقدم که مسائل زیست 
محیطی باید رعایت شود وخوشبختانه این طرح 
ها درحوزه قزوین چندان مش��کل حادی ندارند و 
باید دستورات لازم برای ادامه این طرح صادر شود.

وی تاکی��د ک��رد: اگرلازم اس��ت ک��ه مطالعات 
واصلاحات زیست محیطی دراین طرح انجام شود، 
باید هرچه سریع تردردستور کارقراربگیرد ونباید 
گذاش��ت پول بیت المال بعد از چندسال به هدر 

برود.
هیچ جاده ای روی هوا کشیده نمی  �

شود
مسعود حق لطفی مدیر کل راه و شهرسازی گفت 

: جاده قزوی��ن - رحیم آباد - کلاچ��ای به دنبال 
سفردوم ریاست جمهوری به استان گیلان در سال 
90 تا 91 با تخصیص ردیف بودجه دولتی و سپری 

شدن تمام مراحل قانونی شروع به کار کرد.
وی اظهار داشت: اگراین طرح درگذشته پیوست 
زیس��ت محیطی  نداشته، نباید الان مانع تکمیل 

طرح شد و حقوق مردم را سلب کرد.
حق لطفی تصریح کرد: تاکنون درحوزه اس��تان 
قزوین ۴۵ میلیارد تومان ودرحوزه اس��تان گیلان 
60 میلیارد تومان هزینه ش��ده و پول بیت المال 
با همه مس��یرگذاری ها واعتبارات لازم بلاتکلیف 

مانده است.
این مس��ئول بیان داشت: بیشترمشکلات محیط 
زیس��تی ما دراین جاده مربوط ب��ه حوزه گیلان 

اس��ت ودرحوزه اس��تان قزوین چندان مش��کل 
خاصی نداریم که لازم است با یک مدیریت زیست 

محیطی از توقف کامل طرح جلوگیری شود.
حق لطفی با بیان اینکه هی��چ جاده ای روی هوا 
کش��یده نمی ش��ود، توضیح داد: با نگاهی دقیق 
تردراح��داث هرجاده، خاک، طبیع��ت ودرختان 
ازبین می روند واگربنا باشد برای هرجاده مسائل 
محیط زیس��تی مطرح ش��ود باید همه طرح ها 

متوقف شود.
اس�تان قزوین درگیر مش�کلات  �

زیست محیطی نیست
علی فرخ زاد معاون امورعمرانی استاندارقزوین 
هم گفت: کمب��ود اعتبارات مالی برای تکمیل 

ج��اده قزوی��ن - الموت - تنکابن باعث ش��ده 
ت��ا روند اج��رای طرح با کندی همراه ش��ود و 
خوش��بختانه این طرح با 8۵ درصد پیش��رفت 
فیزیکی مشکلی ازنظرزیس��ت محیطی ندارد. 
درحال حاضرمسئولان استان درتلاش هستند 
ت��ا اجرای این ط��رح در حوزه اس��تان قزوین 

تکمیل شده و به بهره برداری برسد.
طرح کریدور قزوین – رحیم آباد  �

– کلاچای یکپارچه است
حس��ن پس��ندیده مدیرکل حفاظ��ت محیط 
زیست قزوین نیزگفت: قبل ازاجرای طرح باید 
مطالعات اجتماعی، اقتصادی و زیست محیطی 
انجام ش��ود وتا زمانی که ای��ن مطالعات مورد 
تایید س��ازمان حفاظت محیط زیست نباشد، 

اجازه ادامه فعالیت نخواهند داشت.
وی اظهارداش��ت: ای��ن ط��رح ه��ا بای��د پس 
ازتکمیل به سازمان محیط زیست ارسال شود 
و سازمان نیزموظف است پس از ۲ ماه بررسی 

ونتیجه قطعی را اعلام کند.
پس��ندیده ادامه داد: رویکرد س��ازمان محیط 
زیست به اجرای طرح کریدور قزوین – رحیم 
آباد – کلاچای یکپارچه وبه دورازبخشی نگری 
است و تایید مطالعات زیست محیطی به منزله 
تایید تمام مس��یر کری��دور قزوین – رحیم – 
آباد کلاچای محس��وب می شود نه اینکه تنها 
بخش��ی از طرح دراستان مورد نظرباشد/ منبع 

ایرنا قزوین

سیاسی

با سوء  استفاده کنندگان از زمین های 
هفت سنگان برخورد قاطع شود  

آیت الله عابدینی نماینده ولی فقیه دراستان و امام جمعه قزوین  
دردیدار س��ید علیرضا آوائی وزیر دادگس��تری گفت:درگذشته 
اتفاقاتی در قزوین افتاد که لطمه های بسیاری را به استان ما وارد 
کردوفضابه گونه ای شد که ماشکایت خودمان را درخطبه های 

نماز جمعه مطرح کردیم.
وی تأکید کرد:همه کارشناس��ان وصاحب نظران در این عرصه 
اذعان دارند که زمین های هفت س��نگان، زمین های کشاورزی 
است اما با این وجود کسانی که در این استان صاحب منصب هم 

بودند، این زمین ها بین خود وخانواده هایشان تقسیم کرده اند ما را از شما می خواهیم دراین زمینه تحقیق و بررسی کنید وبا 
کسانی که دراین قضیه دست داشتند برخورد کنید و بیت المال را بازگردانید.

 آقای سید علیرضا آوائی وزیردادگستری نیزدراین دیداربا بیان اینکه درجریان پرونده هفت سنگان قرار گرفته ام، اظهارداشت: این 
پرونده ازاستان قزوین خارج شده است وبنده درجریان آن قرار گرفته ام وان شاء الله با جدیت این پرونده راپیگیری خواهم کرد.

حجت الاس�لام س�ید مهدی حس�ینی مدیر کل 
ارشاد استان قزوین خواهد شد 

 به گزارش رسیده ، استعفای دکتر اسکندرنژاد  مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
قزوین پس از هفت ماه توس��ط وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی پذیرفته شد.پس 
از آنکه دردهم مردادماه امسال، اکبر اسکندری نژاد استعفای خود را تسلیم وزیر 

فرهنگ و ارشاد اسلامی کرد، سیدعباس صالحی استعفای او را پذیرفت.
با توجه به مخالفت نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی با تعیین مدیرکل 
غیربومی برای تصدی اداره کل فرهنگ و ارش��اد اسلامی قزوین، حجت الاسلام 
س��یدمهدی حسینی به عنوان گزینه نهایی مدیرکلی اداره ی فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان قزوین در نظر گرفته شده است و قرار است روز چهار شنبه مراسم 

معارفه وی برگزار گردد .
سید مهدی حسینی  یکی از روحانیون فعال در عرصه های اجتماعی، اهل فرهنگ و هنر است که سالیان سال در اداره ارشاد 

به خدمت مشغول بوده وی هم اکنون مسئولیت مرکز اسناد و کتابخانه ملی در قزوین را بر عهده دارد. 

چهره های هفته

اختلاف سلیقه 
بلای جان 

پروژه های ملی 
درتم��ام دنی��ا هرگزمناف��ع 
ملی یک کشورقربانی منافع 

شخصی ویا حزبی نمی شود، با تغیردولت ها ومدیران 
یک مجموعه، اهداف س��ازمانی آن مجموعه درپی 
تغیروتحولات  آن گم نمی ش��ود وهمین مس��ئله 
نیزباعث شده است تا کارهای توسعه محورو زیربنایی 
در کشورهای توسعه یافته دچاررخوت و یا معطلی 
نش��ود. درهمه جای دنیا نیزبررسی مسایل  زیست 
محیطی وحفظ حق��وق درندگان، چرندگان ودرجه 
اس��تحکام خاک و... دریک پروژه مل��ی درآغاز کارو 
درفازمطالعاتی انجام می شود نه درزمانی که پروژه 

ها ۵0 درصد پیشرفت داشته باشند.
راههای ارتباطی قزوین به مازندران و گیلان ازجمله 
پ��روژه های ملی اس��ت که با صده��ا دلیل ومزیت 
وصرفه اقتصادی ازس��ال8۲ کلید خورده وتوانسته 
اس��ت درس��ال 8۴ با رعایت فازمطالعاتی وزیست 
محیطی وپیش بینی بودجه واعتباربا حمایت های 
معنوی بزرگان کشورمجوزس��اخت دریافت کند و 
ریاست محترم جمهوری نیزدرسفربه استان قزوین 
این پروژه ها را جزدستاوردهای سفرخویش معرفی 

کرده است. 
چگونه اس��ت ک��ه این پروژه های مل��ی درزمان دو 
معاون سابق رییس جمهورورییس سازمان محیط 
زیست مشکل حادی پیدا نمی کنند اما درزمان آقای 
دکترکلانتری با مشکل زیس��ت محیطی روبرومی 

شوند.
اگرراسای قبلی سازمان دردولت های دهم ویازدهم 
درم��ورد حفظ محیط زیس��ت کوتاهی ویا قصوری 
داشته اند حتما باید محاکمه شوند وبخاطرخسارت 
وارده به مردم وهدررفت بیت المال پاسخگو باشند 
اگرنه مقصرنیستند ووظایف خود را بدرستی انجام 
دادند چ��را الان که صدهها میلیارد تومان برای این 
پروژه ها هزینه شده است باید متوقف یا دچاراختلاف 

سلیقه شود.
درتمام دنیا ساختن جاده، اتوبان، راه آهن، نیروگاه، 
کارخانه، پارک وهرپروژه زیرساختار دردرون محیط 
زیس��ت انجام می ش��ود، آیا دنیا فقط برای زیست 
حیوانات و نباتات ساخته شده است، پس سهم مردم 
درزندگی، اش��تغال، رفاه، آسایش، کشاورزی و... چه 
میشود. پس باید واقع بین بود وبرای هرمشکلی یک 

راه حل پیدا کرد .
نمایندگان مردم قزوین درمجلس، استاندار، مدیران 
ادارات کل راه وشهرس��ازی ومحیط زیس��ت استان 
باید با عزمی راس��خ این مش��کل را برطرف کنند، 
اگردرکشوراین رویه ناصواب رواج یابد، صدهها پروژه 

تعطیل خواهد شد.  

نسیم شمال کمربندی و 
گذرگاه فاجعه آمیزشهر قزوین 
 محم��د رضا صدیقی عضو ش��ورای چهارم 
قزوین نیز طی نامه ای به ریاست شورای شهر 
ومدیرکل مسکن و شهر سازی استان قزوین 
نسبت به خرابی جاده نسیم شمال واکنش 
نشان داد که عین نامه ایشان را جهت اطلاع 

همشریان عزیز منتشرمی کنیم .
 درخواست دارم  رییس شورا و مدیرکل راه 
و شهر سازی یک مرتبه با خودروی سواری 
یا کامیون با سرعت ۲0 کیلومتر از این مسیر 

عبورکنند
به نام خداوند جان و خرد 

ریاست محترم شورای اسلامی شهر قزوین/ 
مدیر کل مسکن و شهرسازی استان قزوین 

احتراما نظر به اینکه کمربندی نسیم شمال 
که درجنوب ش��هر قزوین قرار گرفته است،  
تنه��ا راه ارتباط��ی مردم قزوی��ن درجنوب 
ش��هر می باش��د و مردمی که می خواهند 
به آرامس��تان و باغستان تردد نمایند ، الزاما 
بایستی ازاین راه طی طریق نمایند و با عنایت 
به اینکه برای کامیونها و رانندگان س��نگین 
کریدر اصلی جنوب شهربه شمال و بالعکس 
این مسیرمی باشد وبا توجه به اینکه تلاش 
می شود قزوین ازمعبر گردشگری به مقصد 
گردش��گری تبدیل ش��ود کلیه خودروهای 
مس��افری که از جنوب به شمال یا بالعکس 
قصد عزیمت دارند، اجبارا بایستی از نسیم 
شمال عبورنمایند فلذا خواهشمند است یک 
مرتبه با یک خودروی س��واری یا کامیون با 
سرعت ۲0 کیلومتر از این مسیر عبورکنید تا 
ببینید چه کمربندی و گذرگاه فاجعه آمیزی 
برای شهرایجاد شده است و با عنایت به اینکه 
در حال حاضر در روس��تهای دور دست نیز 
چنین جاده هایی نداریم خواهشمند است 
ترتیبی اتخاذ نمایید حداقل برای تردد مردم 
و مس��افرین نوروری این جاده و کمربندی 

مرمت شود . 
با تقدیم احترام 
محمدرضا صدیقی

امیرعلی رضایی سخن هفته

 گ��روه اجتماعی هفت��ه نامه قزوی��ن؛ مدیریت 
ش��هری، زمانی می تواند ادعای انس��ان محوری 
ش��هروندان را داش��ته باش��د که به فکروسلایق 
انسان ها اهمیت بدهد، شعارانسان محوری اگربا 
عمل همراه نباش��د، ابزاری برای فریب انسان ها 
وصرفا برای بقای تصدی گری برامورخواهد بود، 
اصلاح معابرورودی ش��هرها وپیرایش مناظرآن 
ب��رای مدی��ران ش��هری باید ازاهمی��ت خاصی 

برخوردارباشد.
پرداخت��ن به مس��ایل ک��م اهمی��ت اجتماعی 
ومراس��مات زائ��د، بودجه تلف ک��ن دربرخی از 
س��ازمان های وابس��ته به ش��هرداری مدیریت 
شهری را ازورود به امورات زیربنایی دور ساخته 
اس��ت، چندین سال است که جاده نسیم شمال 
رنگ آس��فالت به خود ندیده است این جاده که 
بار اصلی ترافیک غرب ش��هر قزوین را به دوش 
می کش��د و تنها کمربندی اتص��ال محوربویین 
زهرا به جاده اصل��ی همدان قزوین، و از آنجا به 

جاده رشت وشمال شهرقزوین است.
ب��ی توجهی به این جاده ص��دای برخی اعضای 
ش��ورای ش��هرقزوین راهم درآورد، حاج فرج الله 
فصیح رامندی، اولین نفری ب��ود که درباره این 

جاده تذکر داد. 
فرج اله فصیحی رامندی رئیس کمیسیون مالی 
واقتصادی ش��ورای شهردرجلسه علنی پارلمان 
محلی درقالب تذکری بیان داش��ت: به موضوعی 
که ازطرف ش��هروندان، چ��ه به صورت حضوری 
وچه درفضای مجازی، با بنده درمیان گذاش��ته 
می شود، گلایه شدید مردم از وضعیت نابسامان 

جاده نسیم شمال و چاله های آن است.
 وی افزود: بارندگی های اخیربرف و باران منجر 
به ایجاد چاله های عمی��ق و تخریب زیاد جاده 
نسیم شمال وهمچنین جاده اسماعیل آباد شده 
است، لذا ازشهرداری خواستار رسیدگی به وضع 
موجود جاده نس��یم شمال و جاده اسماعیل آباد 

هستم.
فصیحی رامندی درپاس��خ به یکی از فالوورهای 
خ��ود نیز گف��ت ؛ توصیه ها وتذک��رات بنده در 
خصوص جاده نسیم شمال مورد توجه و عنایت 
قرارنمی گیرد، نس��یم شمال مشکل زیرساختی 
دارد،  به بهانه باغس��تان اصلاح طلبان وتش��کل 
های طرفدارآنها اجازه کار نمی دهند ، ضمنا امروز 
بسیاری ازتذکرات بنده درشورا با توجه به اقلیت 
بودن بی پاسخ می ماند ، امروزبیشترامورسطحی 
مانند مراسمات جشن ، ورزش ، زنان وتشریفات 

حرف اول را می زند

کمربندی نسیم شمال، لکه ننگ  �
قزوین و باعث خجالت است

محسن حق شناس دیگرعضو شورای شهردرپاسخ 
به سئوال خبرنگارنسیم که ازوی پرسید، چرا به 
وضعیت جاده نس��یم شمال رسیدگی نمی شود 
اظهار داش��ت : موضوع جاده نس��یم شمال یکی 
ازموضوعاتی است که بارها توسط اعضای شورای 

پنجم مطرح شده  است.
جاده نس��یم ش��مال یک جاده اصول��ی وواقعی 
نیس��ت، بلک��ه یک جاده دسترس��ی اس��ت واز 
زیرسازی مناسبی نیزبرخوردارنیست وهرازگاهی 
با تغیرات و نوس��ازیها واخیره��م بخاطرنزولات 

آسمانی آسیب بیشتری دیده است .
ح��ق ش��ناس همچنی��ن گف��ت: ای��ن ج��اده، 
کریدراصل��ی شهرماس��ت وگردش��گرانی که با 
خودروه��ای خود به ش��هرقزوین م��ی آیند این 
وضعیت را مش��اهده می کنن��د وخودورها دچار 
آس��یب می شوند که ما شرمنده می شویم ، این 

وضع خیلی بدی است وخودمان هم خجالت می 
کشیم .

این عضوشورای شهردرادامه اظهار داشت : بحثی 
که اخیرا درش��ورای شهرمطرح هست این است 
که ش��هرداررا موظ��ف کردیم که نوس��ازی این 
ج��اده را یک باربا مش��ارکت اس��تانداری ، اداره 
راه و شهرسازی انجام بدهد ویکی ازپیشنهادات 
این بود که برای زیرسازی این جاده ازبتن ریزی 
ریلی استفاده شود وبرای بخشی ازجاده نیز شانه 
خاکی در نظر گرفته شده است هرچند که اصلا 
جاده فنی نیس��ت وتا وضعیت پل امام رضا علیه 
الس��لام مشخص نشود ومسئله ترافیک روی پل 
پیاده نش��ود برای نس��یم ش��مال نمی شود کار 
اساس��ی انجام داد وامیدواریم درسال 98 بودجه 

ای برای نسیم شمال درنظربگیریم .
وی درپاس��خ ب��ه س��ئوال دیگ��ر خبرنگارما که 
پرس��ید، آیا مش��ارکتی بودن اجرای این پروژه 
آن را به سرنوش��ت طرح توسعه امامزاده حسین 
علیه السلام دچار نمی کند گفت : پروژه امامزاده 

حس��ین تکلیف ذاتی شهرداری نبود وشهرداری 
درآن طرح کمک کارومش��ارکت کننده بود، اما 
دراینجا خودش مجری اس��ت ضمن اینکه باید 
بگویم  در پروژه توسعه امامزاده حسین مسئولین 
درگذش��ته بی گداربه آب زدند وباید این پروژه 
فازب��ه فازانجام می ش��دکه نش��د وش��هرداری 
ازتحدید و حجم خرابی بیش��ترجلوگیری کرد ، 
باید اعتراف کنیم که محل��ه دباغان را با اجرای 
این طرح ازدس��ت دادیم واین یکی ازاشتباهات 

مسئولان و مدیریت قبلی شهری بود.
حق شناس عضو شورای شهر قزوین  همچنین 
درگفتگو با ایلنا نیز گفته است : کمربندی نسیم 
ش��مال که به نوعی شاهراه ارتباطی چند استان 

به همدیگر است، لکه ننگ استان قزوین است.
جاده نس�یم ش�مال س�ال آینده  �

بهسازی می شود
 دکتر صفری ، ش��هردار قزوی��ن درگفت وگو با 
خبرنگارایرن��ا افزود: کمربندی نس��یم ش��مال 
دردوره اول ش��ورای شهردرس��ال 80 با رویکرد 

عب��ور کامی��ون ه��ای ترانزیتی ازضل��ع جنوبی 
شهروبا نگاه حداقلی درجهت جلوگیری ازتخریب 
باغستان سنتی قزوین درمسیر ارتباطی موجود 
آن زم��ان که به جاده گاز معروف بود، مورد بهره 

برداری قرار گرفت.
وی ب��ا اش��اره به اینک��ه ازهمان س��ال تاکنون 
متاس��فانه هیچ اقدام اساسی که برای این مسیر 
باید صورت می گرفت انجام نش��د،اظهار داشت: 
اقدام��ات ص��ورت گرفته در این ج��اده جزیی و 

محدود به انجام لکه گیری آسفالت بوده است.
صفری اضافه کرد: جاده ارتباطی معروف به نسیم 
شمال اگرچه خارج از طرح جامع شهری بوده و 
براساس مقررات موجود رسیدگی به آن درحوزه 
اداره کل راه و شهرس��ازی قراردارد اما شهرداری 
قزوی��ن عزم جدی را برای ترمیم و اصلاح آن در 
نظر گرفته و بر همین اساس درردیف پروژه های 

اولویت دار سال 98 قرار داده است.
مدیریت عالی ش��هر قزوین، مش��کل اساسی در 
محور یاد ش��ده را زیرسازی نامناسب آن دانست 
و تصریح کرد: با توجه به نیاز مبرم آس��فالت این 
جاده با انجام زیرس��ازی های مناس��ب، دروهله 
نخس��ت باید ترافیک موجود را به مسیر دیگری 
منتقل کرده و س��پس اقدام ب��ه انجام عملیات 

بازسازی آن کنیم.
ب��ه گفته وی، با توجه به بهره برداری از پل امام 
رض��ا )ع( تا پایان امس��ال، رون��د انجام عملیات 

بهسازی این مسیر تسهیل خواهد شد.
صفری در ادامه با بیان اینکه وجود باغات سنتی 
محدودیت��ی را ب��رای تعریض این ج��اده ایجاد 
خواه��د کرد، گفت: هیچ برنامه ای برای تعریض 
این مس��یر وجود ندارد و کار زیرسازی و اصلاح 

جاده با وضعیت موجود به انجام می رسد.
ش��هردار قزوین در پایان یادآور ش��د: مجموعه 
مدیریت ش��هری قزوین بنا دارد بدون هیچ گونه 
تخریب و تعریضی و ب��ا بهترین طراحی ممکن 

مورد بهره برداری نهایی قرار دهد.
هفت�ه نامه نس�یم قزوین؛  درای�ن گزارش 
ب�ه دنبال پی�دا کردن مقصرنیس�ت وآنچه 
که برای ش�هرومردم مهم اس�ت این است 
که این قطعه ازجاده دسترس�ی ش�مال به 
جنوب وضعیت مناس�بی ندارد ومسافران 
ن�وروزی درح�ال گذرازای�ن ج�اده » پ�ر 
جزرو مد« وم�واج ازچاله فکری کنند تا به 
ق�ول ، مهندس حق ش�ناس م�ردم قزوین 

نیزخجالت نکشند.

جاده نسیم شمال، جاده خجالت وشرمندگی
فصیح رامندی : پرداختن به امورات سطحی مانند مراسمات جشن، ورزش، زنان وتشریفات درشورا وشهرداری حرف اول را می زند

زرآبادی نماینده قزوین :

جاده  قزوین به رحیم آباد وکلاچای باید تکمیل شود
مهندس حق لطفی: اگربنا باشد برای هرجاده ای مشکل زیست محیطی ایجاد شود باید همه پروژه ها متوقف شود
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ج�ذب نی�روی سفارش�ی و غی�ر متخص�ص در 
شهرداری ها ممنوع شد

زاهدی اس��تاندار قزوین در جلسه شورای همیاری های شهرداری های استان 
گفت: ضمن مدیریت هزینه ها و نظارت بر عملکرد شهرداران باید با جدیت از 

جذب نیروهای سفارشی و غیر متخصص در شهرداری ها جلوگیری شود.
وی گفت :از مدیرکل جدید امور شهری استانداری انتظار داریم نظارت بیش تری 
بر کار شهرداری ها داشته باشد.باید ساماندهی نیروهای شهرداریها جدی گرفته 
شود اما به نظر می رسد دیوار شهرداریها کوتاه است و هر کس شغل میخواهد به 
شهرداری مراجعه می کند البته گاهی بی عدالتی هم رخ می دهد اما اساس کار 

این است نیروی متخصص جذب شود.
زاهدی گفت:عمده نیروهای تحمیلی یا تخصص ندارند یا وابسته کسی هستند لذا اگرکسی را شایسته ندیدید  بگویید استاندار 

مخالف است وهیچ نیروی غیر متخصص و سفارش شده را جذب نکنید.
استاندار درر پایان یادآورشد: شفاف سازی و برنامه محور و واقع گرایی درمدیریت شهری مهم است  وباید مورد توجه شهرداران 

قرار گیرد.

سیاست مدیریت شهری
 کاهش آسیب های اجتماعی است

دکترعلی صفری ش��هردار قزوین در مراس��م بهره برداری مجموعه ورزش��ی 
شهیددکتر رفیعی ناحیه شهری چوبیندر که باحضور وزیر دادگستری برگزارشد 
گفت:در دوره جدید شورای اسلامی شهر قزوین، سیاست کاهش آسیب های 
اجتماعی را به شهرداری  ابلاغ کرد ومجموعه مدیریت شهری، در کنار ساماندهی 
پ��روژه های عمرانی به صورت جدی به حوزه های اجتماعی هم پرداخت. وی 
افزود: مجموعه ورزشی شهید رفیعی در ناحیه شهری کم برخوردار چوبیندر 
واقع است و حاصل همکاری شهرداری قزوین و ستاد مدیریت بحران استانداری 
است.در راستای توزیع عادلانه امکانات شهری و افزایش نشاط اجتماعی وخانه 

فرهنگی نیز در این ناحیه احداث شده که آماده بهره برداری است.
صفری درپایان  یادآور شد: هفته گذشته سه دره ازهفت دره پروژه ملی سافاری پارک با حضور دکترکلانتری معاون رییس 
جمهور و رییس سازمان محیط زیست کشور مورد بهره برداری قرار گرفت وهفته های آینده نیز پروژه هایی با حضور دیگر 

وزرای دولت به بهره برداری می رسد.

 دکترحسین آذربایجانی نویسنده وخبرنگار 
اص�لاح طل�ب قزوین�ی دریادداش�تی ک�ه 
درصفحه ش�خصی خود بنام  ) مخمل آبی  ( 
خود این مطلب را نوشت ودربرخی کانال های 
پرمخاطب قزوین نیزمنتشرساخت که همراه 
با برخی واکنش های عاطفی شد ما به جهت 
خداحافظی این ژورنالیست با دنیای سیاست 
عین مطلب وی را بدون هیچ تحلیلی منتشر 

می کنیم .
آدمی بایدهرچند وقت یک باربایس��تد، نگاهی به 
پشت سروپیش روی خود بیندازد تا درباره انتخاب 
های گذش��ته وانتخاب های محتم��ل آینده اش 

بیندیشد. 
دراین بزنگاه هاس��ت که اشتباهات پیشین نمایان 
می شوند واگرازآنها عبرت بگیریم، می توانیم راه را 

براشتباهات احتمالی آینده ببندیم. 
این روزها که می گذرد، درانزوایی خودخواسته، تا 
حد ممکن دورازرس��انه و سیاست، چشم به دانش 
وهنر دوخته ام ودرباره گذش��ته وآینده تامل می 
کنم؛ به قول آن آیه قرآن، )...حملها الإنسان إنه کان 
ظلوماً جهولاً( سرزدن اشتباه از یک »ظلوم جهول« 
بعید نیست. ما هم اشتباه کردیم؛ اشتباهاتی پیاپی 

و زنجیروار...
1-اولین ومهلک ترین اشتباه برای کسی که به این 
آب وخاک دلبستگی داش��ته و»دلِ رفتن« ندارد، 
جس��تجوی علم ودانش اس��ت. برای من که می 
خواستم اینجا بمانم به خیال خام خودم این زمین 
سوخته را بسازم، دانشگاه درهمان حد کارشناسی 
کافی وحتی زیادی هم بودوادامه دادن تحصیل در 
مقطع کارشناسی ارش��د بزرگترین دانشگاه علوم 
انسانی خاورمیانه وبعدش ادامه درمقطع دکترا آن 

هم رشته ای به ناشناختگی و تازگی »علوم اعصاب 
ش��ناختی زبان« آن هم درممالک محروسه ایران! 
بزرگترین اشتباه زندگی من بود. درسرزمینی که 
هرچه جاهل تر باش��ی آس��وده ترخواهی زیست، 
دوری ازجه��ل وتجاهل ورفتن دنبال علم و دانش، 

حماقتی بزرگ است.
۲-دومین اش��تباه کس��ی ک��ه دربرزخ��ی به نام 
خاورمیانه زندگی می کند، ورود به عالم رسانه است؛ 
دنیایی که درای��ن مرزپرگهرهیچ چیز)حتی یک 
دلخوشی کوچک( برای تو ندارد ومثل یک سرطان 
تمام زندگی و هست ونیست تورا دربرمی گیرد تا 
تمام هزینه ها را تو بدهی و سودهای کلان و پنهان 
و نامشروع را سودجویان نصیب خود کنند. در این 

بیغوله که نهایت عمق مطالعاتی ازشطحیات تلگرام 
واینستاگرام فراتر نمی رود، امید به رسانه مثل امید 
بستن یک ملوان پیربه یک کشتی شکسته است که 
نهایتا امروزیا فردا درعمق اقیانوس غرق می شود.  

3- اشتباه سوم من نامزد شدن برای انتخابات بود. 
مدته��ا پیش به خودم قول داده بودم فقط روزنامه 
نگاربمانم وبه گود سیاس��ت وارد نشوم. نامزدی در 
انتخابات مجلس وشورای شهر، ورود به دنیایی بود 
که من اهلش نبودم؛ هنوزهم نیستم.هرچند خیلی 
زود انصراف داده ورخت خویش از این ورطه بیرون 
کش��یدم؛ اما با این حال ضربه ه��ای ناجوانمردانه 
این گود چنان کاری بود که بگویم تا اطلاع ثانوی 
درهیچ انتخاباتی )اعم از مجلس یا شورای شهر و...( 

نامزد نخواهم شد. 
۴-اشتباه چهارم من »توهم انتخاب« وامید بستن به 
گفتمان تدبیروامید بود. من هم مثل بعضی ازدوستان 
هم نسل خودم، مبتلا به دوبیماری»سندرم امید« 
و»سرطان نوشتن«هستم واین دومرض رهایم نمی 
کند. سوراخ دعا را گم کرده بودیم وامید به صندوقی 
بسته بودیم که ازآن شق القمر دربیاید؛غافل ازاینکه 
یک تدارکاتچی هرچه باشد بیشترازیک تدارکاتچی 
نخواهد بودواختیاری نخواهد داش��ت که بقول آن 
حکایت شیخ اجل در گلستان،»سگ ببندد وسنگ 
بگش��اید!« امروزه��م مثل تمام روزها و س��الهای 
پیش، آبرومندان دلسوزاس��تان کماکان لجن مال 
می ش��وند و آبرویی که حرمت کعب��ه دارد، به باد 

می رود تا فلانی وبهمانی که تمام اس��تان را غارت 
کرده ومیلیارد برایش��ان پول خرد است، همچنان 
راس��ت راس��ت بگردند وبچرند وبچرانند تا روزبه 
روزجیب وحسابش��ان فربه تر شود وخدا می داند 
کی مثل خاوری یا آقازاده های بسیاری ازمسئولان 
استکبارستیز! به زیرلحاف استکبارجهانی پناه ببرند 
وهمراهش��ان چند میلیارد دلارناقابل هم ازسفره 
انقلاب بلن��د کنند وببرند. بلایی که س��ریکی به 
دلسوزی وپاکدستی جواد حضرتی ها درمیانسالی 
آوردند،عبرتی اس��ت که م��ی گوید:چه امیدی به 

آینده نسل من؟
۵-اش��تباه دیگرمن خط��ای حاص��ل ازاطلاعات 
ناقص،وانتقاد ازامام جمعه قزوین برای اظهارنظرش 
درباره زمین خواری هفت سنگان بود. موضوع این 
زمین خواری مبهم بود وهست؛ اما نتیجه تحقیقات 
واس��ناد و مدارک موجود نشان می دهد تذکر امام 
جمعه محترم، حجت الاسلام عابدینی، درست بوده 
ودرهفت سنگان زمین خواری بزرگ وهولناکی روی 
داده است.همواره درمقابل فساد و دزدی ایستاده ام 
وتا توان داشتم در این مسیرثابت قدم بوده ام. با این 
حال دراین یک مورد، ندانس��ته و نخواسته، نوشته 
ام درراستای عدالت نبود، که به خاطرش ازمردم و 

مخاطبان عزیزعذرخواهی می کنم. 
اگرچه اعتراف به اشتباه نیازمند شهامت است؛ عدم 
تکراراشتباه شهامتی دوچندان می خواهد وامیدوارم 
مردمی که به عش��ق آنها می نوشتم، اگرضرری از 
جانب نوش��ته هایم به آنها رسیده به بزرگی خود 
ببخشند. گرچه آدمی هرچه می کند به خود می 
کند وبزرگترین قربانی اش��تباهات هرکسی خود 
اوس��ت. باید این خطاها را ت��رک کنم و دنبال نان 

باشم که خربزه آب است...

خبر

گروه��ک  وتروریس��تی  وحش��یانه  جنای��ت 
حقیرومزدورجی��ش الظلم دربه ش��هادت رس��اندن 
مظلومانه جمعی ازبهترین فرزندان غیوروشجاع ملت 
ایران درسپاه پاسداران که ماموریت حفاظت وحراست 
ازمرز های شرقی کشوررا بعهده داشتند،موجب تاثرّوتالمّ 

عمیق وداغدارشدن ملت قدرشناس ایران شد .
بی تردید انجام این اقدام ددمنشانه آن هم پس ازقدرت 
نمایی ملت بزرگ ایران بعدازحضورآگاهانه ومشتاقانه 
درراهپیمای��ی ب��زرگ یوم الله ۲۲ بهمن و ش��یرینی 
اتحاد وهمبستگی دردفاع ازآرمان ها وارزش های خلق 
ش��ده درچهل سالگی انقلاب، نش��ان ازعمق وحشت 

وعصبانیت دشمنان قسم خورده این نظام الهی دارد .
حادثه تروریس��تی درسیستان وبلوچستان نشان داد، 
انقلاب اسلامی پس ازچهار دهه حیات پرفرازونشیب 
ودرآغ��ازگام دوم خ��ود همچنان مورد طم��ع وآماج 
بدخواه��ان داخل��ی وخارج��ی درخدش��ه دارنمودن 
امنیت، اتحاد، همبستگی، انسجام ملی وتمامیت ارضی 

کشوراست.
رهبرمعظ��م انق��لاب دردیداربا م��ردم تبریزفرمودند: 
این ش��هادت ها باید ما را هوشیاروآگاه کند که امنیت 
کش��وربه  قیمت خون بهترین جوانان کشوربه دست 

می آید وهمه باید قدردان این جان فشانی ها باشیم.
پرواضح است که » امنیت« موضوعی بسیارمهم وزمینه 
سازپیشرفت معنوی ومادی جامعه است وبه راستی که 
درود خدا برپاسداران وهمه عناصرحافظ امنیت ، نیروی 

انتظامی ،ارتش.
سپاه سنگرمستحکم انقلاب ونماد برجسته خدمت به 
مردم ایران بوده وعلاوه بر حفظ امنیت ومسائل دفاعی، 
درعرصه های دیگری همچون س��ازندگی، خدمت به 
محرومان، مسائل فرهنگی وتولید فکر انقلابی، نقش 

آفرین ، ومانند خورشید تابان نمایان است .
سپاه با اقدامات انسان دوستی وایران دوستی درجنوب 
ش��رقی دربرپایی بیمارس��تان های صحرایی، ساخت 
فضا های آموزش��ی، راه س��ازی، ایجاد زیر ساخت های 
عمرانی و تأمین س��بد های کالا ه��ای حمایتی برای 
اقشارآسیب پذیر، ایجاد اش��تغال وارائه تسهیلات به 
کش��اورزان ورونق دامپروری، اس��تخدام جوانان بلوچ 
درنیرو های زمینی س��پاه موجب شده مردم بیشتربه 
نظام اسلامی اعتماد کنند، طبیعی است این اقدامات 

سپاه موجب خشم معاندین نظام وملت ایران بشود. 
پاس��داری وحراست ازکیان اس��لام وانقلاب اسلامی 
افتخاربزرگی است که جز ش��هادت پاداشی برای آن 
متصورنیست وان شاءلله سپاه پاسداران،راسخ ترومصصم 
ترازگذشته درادامه راه وآرمان شهیدان والامقام ضمن 
صیانت ازامنیت ومرزهای میهن عزیزمان انتقام خون 
این ش��هیدان مظلوم را از دشمنان خبیث ووابسته به 

اردوگاه استکبار جهانی خواهند گرفت.

اعترافات؛ خداحافظی با سیاست
محمد کشاورز

درود خدا 
برسپاه پاسداران 

نگاه

دومی��ن  بمناس��بت 
آیت  مرحوم  س��الگرد 
الله هاشمی رفسنجانی 
، ایرن��ا دروی��ژه نام��ه  
درتاری��خ  97/10/۲۲ 
که طب��ق معمول باید 
س��وابق  و  ازخدم��ات 
بعمل  تجلی��ل  اف��راد 
ای  درمصاحب��ه  آورد، 
۵ س��اعته  ب��ا آق��ای 
س��ید محمد موسوی 
خوئین��ی ها دبیرکل تش��کیلات مجمع روحانی��ون مبارز 
مطالب��ی را ب��رای اولین بار منتشرودربس��یاری از فرازهای 
مصاحبه نه تنها ایشان بلکه برخی ازاتفاقات تاریخ شفاهی 
ومکتوب انقلاب را زیر س��ئوال می برند، آقای هاشمی یک 
فرد معمولی درنظام نبودند وبه زعم ایش��ان آقای هاشمی 
بعد ازحضرت امام  خمینی )ره( وآیت الله منتظری سومین 
چهره تاثیرگذارانقلاب محسوب می شدند، برخی از شبهاتی 
که عالیجناب  خوئینی ها به آقای هاشمی نسبت میدهند 

عبارتند از :
دورزدن قانون – مهندسی کردن انتخابات ها –مخالفت با 
رهبری درمش��ارکت عمومی مردم درانتخابات – کنارزدن 
موانع به هرقیمت – رنجاندن افراد ودس��ت به تخته سینه 
زدن اف��راد – داس وچکش داش��تن درزیرعمامه – اعتدال 
نداشتن و سوپرچپ بودن هاشمی ، علی رغم اظهارات ایشان 
ودهها شبهه که درمصاحبه ایشان وجود دارد که متاسفانه 
فقط برادرویکی از فرزندان آیت الله هاش��می  و برخی افراد 
جسته و گریخته پاسخی گذرا به این شبهات داده اند وهیچ 
یک از افراد موثرجریان اصلاحات درکش��ور، مش��اورامین 
ومعتمد ایش��ان » جناب حاج شیخ قدرت الله علیخانی که 
سابقه التزام عملی به آقای هاشمی را دردانشگاه آزاد قزوین 
درس��ال 8۴ نشان داد وقس��م جلاله یاد کردند اگرهاشمی 
درانتخابات ریاست جمهوری انتخاب نشود ازمجلس بیرون 
خواه��د آمد ولی بعدا فراموش کرد که بیرون بیاید، پاس��خ 
جامعی به این مصاحبه نداده اند ، لذا همانگونه که آن مرحوم 
درقیدحیات بودند کوچکترین توهین و افترا را به ایشان بر 
نمی تافتند اینک نیز باید مثل گذش��ته وارد میدان شوند ، 

ضمنا باید توجه داشت :
1 – عالیجناب موسوی خوئینی ها دبیرکل مجمع روحانیون 

مبارزمی باشند  .
۲ – ایشان یکی ازهمفکران ویاران سیاسی جریان اصلاحات 

و به عبارتی رهبر معنوی این جریان محسوب میشود .
3 – به نظرمیرس��د هم��ان گونه که مدتهاس��ت به خاطر 
ناکارآم��دی بخش اعظمی از دولت ب��ه ویژه در بخش تیم 
اقتصادی دولت به فرماندهی آقای جهانگیری وعدم تحقق 
وعده های انتخاباتی دولت تدبیروامید عبورازروحانی توسط 
برخ��ی از اعضای تاثیرگذارجریان اصلاح��ات کلید خورده 
است ومرحوم آیت الله هاشمی رفسنجانی یکی ازمدافعین 
سرسخت این دولت به شمار می آمدند شاید اصلاح طلبان 
، عبورازروحانی را بدون عبورازهاشمی غیرممکن میدانند ! 

وناجوانمردانه نسبت به تخریب آن مرحوم اقدام کرده اند.
۴ - نکته قابل اهمیتی که دراین مس��ئله قابل تامل است، 
اگرحرفهای آقای خوئینی ها صحیح می باشد، باید نسبت به 
بسیاری ازخاطرات آقای هاشمی که مکتوب شده است قلم 

قرمزکشید و اصلاح کرد، اگراین تهمت ها وشبهات نارواست 
باید برعلیه عالیجناب خوئینی ها توسط جریان اصلاحات، 
خانواده آن مرح��وم، یاران قدیمی ومش��اورین آن مرحوم 
ضمن پاسخگوئی به دلیل تشویش اذهان عمومی وتهمت به 
دستگاه قضائی شکایت قانونی تنظیم گرددویا اینکه ایشان 
راس��ا ورسما ازملت ش��ریف ایران و تاریخ مکتوب وشفاهی 

انقلاب عذرخواهی رسمی بعمل آورند.
بخش��ی ازمصاحبه بدون هرنوع جرح وتعدیل به شرح ذیل 

است : 
چرا خوئینی ها، خاطرات هاش��می رفسنجانی را زیر سوال 

برد؟
این روزها تعبیری به اس��م »مهندس��ی انتخابات را به کار 
می برند، آقای هاشمی آن زمان را درنظربگیرید با آن روابط 
وامکانات وقدرت ، نه آقای هاش��می سال های آخررا، آقای 
هاش��می آن زمان می توانست انتخابات را جوری مهندسی 

کند که آن نتیجه ای که می خواهد گرفته شود! .
هاش��می معتقد بود برای راه افتادن کار، می ش��ود قانون را 

دورزد !
خویینی ها درگفت وگو با ایرنا می گوید: اگرآقای هاش��می، 
معتقد بود کاری باید انجام شود، دیگرهیچ مانعی را برسرراه 
نمی پذیرفت؛ چه این مانع قانون باشد، چه اشخاص وحقوق 
دیگران، هرحقی را درقبال این حقی که معتقد بود باید زنده 
کرد، نادیده می گرفت. ایش��ان معتقد بود کارباید راه بیفتد، 
برای راه افتادن کار می شود قانون را دورزد، معتقد بود افراد 
وگروه های مزاحم را باید با س��خنرانی کردن، نهیب زدن یا 
محدود کردن ازس��رراه برداشت. ایشان بهرحال »عملگرا« 
بود، عملگرا یعنی آنچه فکرمی کرد درست است باید پیش 
برود وهراقدامی اگر دراین مس��یرتعریف شود درست است 
واگرمانع باشد نادرست است وباید کنارزده شود. اصلا برایش 
مهم نبود که قانونی است یا غیرقانونی، حقی ازبین می رود 

یا نه.!
تبصره : ) این س��خن دقیقا وتحقیقا مصداق عینی عملکرد 

برخی از قدرت طلبان تمامیت خواه در استان میباشد (  .
رهبری به دنبال مش��ارکت بیش��تر، ولی هاشمی به  دنبال 

مهندسی انتخابات بود! 
 آقای خامنه ای نظرش این اس��ت که باید انتخابات خیلی 

پرشورباشد ومردم همه بیایند وهرچه مردم بیشتربیایند...
وی ادامه می دهد:آنچه که درنگاه آقای هاش��می بود، این 
بود که آنچه درنظرش��ان درست است باید پیش برود. قبل 
ازپیروزی انقلاب، خود انقلاب ونهضت برایش اصل مس��لم 
ب��ود وهمه چیزبرایش درحاش��یه آن تعریف می ش��د. بعد 
ازپیروزی انقلاب هم بدست آوردن قدرت، یک اصل مسلم 
درنگاه آقای هاشمی بود. من اینها را اززبان خودش شنیدم 
که می گویم. می گفت قبلا روحانیون غفلت کردند وبا هزاران 

خون دل کش��ته دادن��د بعد که کاربه پیروزی می رس��ید، 
دیگران می گفتند خیلی خوب، مبارزه کردید دستتان درد 
نکند، التماس دعا، تشریف ببرید درهمان مساجد، هروقت 

لازم شد بازهم خدمت تان می آییم. ایشان این 
دفعه می خواست این قضیه را محکم بگیرد که 
ازدست نرود. دیگربرایش فرقی نداشت کسی 
برنجد یا بدش بیاید یا لازم باشد به تخت سینه 
کسی زده واورا کناربزند. آقای هاشمی در عمل 

اینطوربود.
خویینی ها با اشاره به مشی سیاسی هاشمی 
در  ایش��ان  صحبت ه��ای  دارد:  اظهارم��ی 
خطبه های نمازجمعه اش نشان می دهد چپ 
رادیکال بود. مثلا درمس��ائل پولی و اقتصادی، 
درنمازجمعه مط��رح کرد باید ازکس��انی که 
پ��ول  دربانک ها دارن��د خمس بگیری��م. این 
باعث ش��د یک مرتبه خلق الله پول هایشان را 
از بانک ها بیرون کشیدند. یعنی رادیکال ترین 

موضع درباره اندوخته های مردم دربانک ها را داشت؛ یعنی 
برویم س��رک بکشیم چه کسی چقدرپول دارد. درحالی که 

سپرده های اش��خاص در بانک ها، محرمانه است. البته این 
سخن، معلوم بود هیچ  وقت نمی تواند اتفاق بیفتد ولی موضع 
ایشان بود. خطبه های نمازجمعه ایشان را دردهه 60 بخوانید 

سوپررادیکال  بود.
دبیرکل مجمع روحانیون مبارزادامه می دهد: آقای هاشمی 
هیچ  وقت درخط اعت��دال نبود. یک وقتی مرحوم احمدآقا 
به من  گفت به آقای هاش��می گفتم با این صحبت هایی که 
ش��ما می کنید جناح راست به ش��ما تمایل پیدا نمی کند، 
تنها جناح چ��پ را ازخودتان دورمی کنید. آقای هاش��می 
آنقدررادی��کال بود که مرحوم آق��ای آذری قمی درواکنش 
به یکی ازس��خنرانی های آقای هاشمی گفته بود زیرعمامه 
بعضی ها داس وچکش است. می خواهم بگویم آقای هاشمی 
خط اعتدال نبود. حسابی سوپرچپ بود. اما دردوران مدیریت 
وریاس��ت جمهوری فکرمی کرد باید ازهمه نیروها استفاده 
کند، این شد که به سمت جناح راست غلتید. ولی نتوانست 
دری��ک مرزی قراربگیرد که هم جناح چپ را نگه دارد وهم 
جناح راس��ت را. البته همیشه یک بخشی ازدوستان جناح 

چپ، با ایشان مرتبط وبه ایشان علاقه مند بودند؛ 
و ایضا  تکمله صحبتهای خوئینی ها را تاج زاده ادامه میدهد 

 :
 سایت انتخاب اظهارات دیده نشده ای ازمصطفی تاج زاده 
فعال سیاسی اصلاح طلب ومعاون سیاسی وزارت کشوردولت 
اصلاحات منتش��رکرده که درمیزگ��رد مجله مهرنامه بیان 
داشته است، وی دراین گفتگوبه رابطه پرفرازونشیب هاشمی 

و جناح چپ اشاره کرده که گزیده ای از آن را می خوانید:
اگربخواهی��م رواب��ط اصلاح طلبان را با آقای هاش��می بعد 
ازدوم خرداد بررس��ی کنیم، سه اشتباه اصلی دیده می شود:  
اول، دوستانی ازجناح چپ که نقد آقای هاشمی می کردند 

واصلا کارآن ها به مصلحت نبود.  
دوم، اش��تباه یاران ونزدیکان آقای هاشمی که این نقد ها را 
به کل اصلاحات تعمیم دادند وآقای هاش��می را درتقابل با 
اصلاحات تعریف کردند.  س��وم، اشتباه ما که چرا درآن فضا 
سکوت کردیم. درحالی که باید به صحنه می آمدیم واعلام 
می کردیم اصلاحات فقط این افراد وجریاناتی  نیس��تند که 
آقای هاش��می را نقد می کنند.ما بای��د این موضع گیری را 
می کردیم تا معلوم ش��ود دراین قضیه، اصلاح طلبان )جناح 

چپ( دودیدگاه  دارند.  
از دوردوم انتخابات 8۴. ما پیچ بزرگی را پشت سرگذاشتیم. 
یعن��ی، همه آن نیرو هایی که زمانی منتقد آقای هاش��می 
بودند؛ دردوردوم ازآقای هاش��می حمایت کردند. بعد ازآن، 
من یاد ندارم که هیچ  جا آقای هاشمی ازما نقد کرده باشد؛ 
بنابراین، همراهی ما فقط از 88 نبود. 88  اوج گرفت؛ چون 
جنبش اجتماعی ایجاد شده بود. 88 درمردمی شدن آقای 
هاشمی موثر بود. 8۴ درپختگی و سیاست  ورزی ما کمک 
کرد؛ به  ای��ن معنا که دیدیم ما باید مس��یرواحدی را پیدا 
کنیم. نه تنها اصلاح طلبان جناح چپ، بلکه مهندس  سحابی 
ونهضت آزادی هم از آقای هاش��می حمایت کردند. نهضت 
آزادی که سال 76 با وجود حضور آقای خاتمی، رای سفید 

داده بود؛ سال  8۴ به آقای هاشمی رای داد.  
به امید دریافت پاس��خ به سئوالات وشبهات ازسوی جناب 
آقای ش��یخ قدرت الله علیخانی مشاورامین مرحوم آیت الله 
هاشمی رفسنجانی ودوست وهمراه مبارزاتی قبل ازانقلاب با 
آقای موسوی خوئینی ها وهمچنین بعد ازانقلاب وهمشهری 

بودنشان . انشا الله

اش�تباه دیگرمن خطای حاصل ازاطلاعات ناقص، وانتقاد ازامام جمعه قزوین  �
ب�رای اظهارنظرش درباره زمین خواری هفت س�نگان ب�ود. موضوع این زمین 
خواری مبهم بود وهست؛ اما نتیجه تحقیقات واسناد و مدارک موجود نشان می 
دهد تذکر امام جمعه محترم، حجت الاس�لام عابدینی، درس�ت بوده ودرهفت 
س�نگان زمین خواری بزرگ وهولناکی روی داده اس�ت. همواره درمقابل فساد 
و دزدی ایس�تاده ام وتا توان داشتم در این مسیرثابت قدم بوده ام. با این حال 
دراین یک مورد، ندانس�ته و نخواسته، نوشته ام درراستای عدالت نبود، که به 

خاطرش از مردم و مخاطبان عزیز عذرخواهی می کنم. 

برخی ازشبهاتی که خوئینی ها به آقای هاشمی نسبت داده عبارتنداز : �
دورزدن قانون – مهندسی کردن انتخابات ها –مخالفت با رهبری درمشارکت عمومی مردم درانتخابات 
– کنارزدن موانع به هرقیمت – رنجاندن افراد ودس�ت به تخته سینه زدن افراد – داس وچکش داشتن 

درزیرعمامه – اعتدال نداشتن و سوپرچپ بودن هاشمی
 منتظرپاسخ آقای شیخ قدرت الله علیخانی مشاورامین مرحوم آیت الله هاشمی رفسنجانی  �

به ش�بهات مطرح شده ازسوی دوس�ت وهمراه مبارزاتی قبل ازانقلاب  او ، همشهری ودوست 
دوران بعداز انقلاب ایشان ،آقای موسوی خوئینی ها  هستیم .

چرا جناب شیخ قدرت الله علیخانی مشاورمرحوم آیت اله 
هاشمی رفسنجانی پاسخ موسوی خویینی ها را نمی دهد؟!

صفت الله صالحی
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برخ��وردار  ش��ک  بی 
بودن مؤتلفه اس��لامی 
کل��ی  دبی��ران  از 
چ��ون مرحوم اس��تاد 
عسگراولادی و مرحوم 
محم��د نب��ی حبیبی 
علیهم��ا  الله  رحم��ة 
وسجایای اخلاقی این 
بزرگان، کارورس��الت دبی��رکل آینده را خطیر 
خواهد کرد که با کسب توفیقات الهی وعنایت 
ام��ام زمان عج قابل جب��ران خواهد بود. عاش 

سعیداً و مات سعیداً .
موض��وع مرگ و ترک دنیا ب��رای معتقدین به 
خ��دا ومعاد امری طبیعی و قطعی اس��ت ، به 
گونه ای که یک��ی از ویژگی های مؤمن توجه 
دائمی به آنست. اما علیرغم این حقیقت مسلم 
و روش��ن، ولی م��رگ و ازدس��ت دادن برخی 
عزی��زان، امرغیرقابل باورمی نمایاند و انس��ان 
چنین حس��ی دارد که نمی خواهد این فقدان 

را بپذیرد.
درگذش��ت ناگهانی مرحوم محمد نبی حبیبی 
دبی��رکل حزب مؤتلفه اس��لامی ش��اید ازاین 
دست رفتن ها بود و با اینکه رفت بی بازگشتی 
داشت ولی گویی عدم حضورش برای آنانی که 
با اوانس والفت وارتباط دوستی شدید داشتند 

قابل باورنیست. 
آنچه باعث این خصیصه شده بی شک خصلت 
ها وخلق و خوی مرحوم حبیبی اس��ت که به 
عن��وان م��کارم اخلاقی یک مؤم��ن باید مورد 

تاسّی وعمل قرارگیرد.
او ف��ردی ب��ود که با اطمینان م��ی توان گفت 
که بنده مخلص خ��دا بود و این اخلاص را در 
رفتارواعمال آن مرحوم به ش��فافیت می ش��د 
مشاهده کرد و نتیجه این خلوص ، بی ادعایی 
ایشان بود. علیرغم آنکه دربسیاری صحنه های 
سیاس��ی در دوره های اخیر نقش ویژه داشت 
و ت��لاش های بی وقف��ه برای اتف��اق و اتحاد 
نیروه��ای انقلاب به عمل م��ی آورد، اما هرگز 

کسی او را ندید که مدعی این زحمات باشد.
او فردی به تمام معنا تش��کیلاتی بود. درطول 
م��دت توفیق آش��نایی ب��ا آن مرح��وم بارها 

ش��اهد پایبندی واعتقاد راس��خ آن نیک مرد 
ب��ه کارحزبی وتش��کیلاتی ب��ودم .وی یکی از 
راهکارهای خروج ازمشکلات وعبوراز گرفتاری 
های ناش��ی ازعملکردهای غلط و کج اندیشانه 
ی برخی مسئولان را دراحیاء مدیریت جهادی 
با مس��ئولیت پذیری حزبی می دانست، البته 
این باورعمی��ق را درذیل دین و حلال و حرام 
خدا قبول داشت و این گونه نبود که برخی به 
غلط می پندارند که حزبی شدن چشم و گوش 
انس��ان را می بندد و موج��ب انحراف آدمی از 

مسیر حق می شود. 
او اعتقادش به کارحزبی را در راستای، باورهای 
اعتق��ادی قب��ول داش��ت ، نمونه زن��ده آن را 
درانتخابات 96 ش��اهد بودیم که علیرغم قبول 
معرف��ی نامزد حزبی برای ریاس��ت جمهوری، 
اما درش��رایط حس��اس نهایی ، وقتی ضرورت 
وحدت نیروهای انقلاب را به عنوان یک تکلیف 
حس کرد، لحظه ای تردید نکرد وضمن احترام 
به همراه حزب��ی ورفیق دیرینه خود ،مهندس 
میرسلیم، حمایت ازحجت الاسلام والمسلمین 

رئیسی را به مردم اعلام کرد.
از ش��اخصه های دیگر مرحوم حبیبی پرکاری 
ایش��ان بود، با این که متهم ب��ه دبیرکل پا به 
س��ن گذاش��ته بود ولی حقیقت��ا همانند یک 
نیروی جوان پرکارو پرفعالیت بود و برای انجام 
کارهای حزبی و فعالیت های گوناگون سیاسی 
سراز پا نمی شناخت و وقت و بی وقت مشغول 
کار بود و ش��اید همین پرکاری موجب ش��ده 
بود از حافظه قوی و ش��ادابی برخوردار باشد و 
بس��یاری از حوادث و مسائل دور گذشته را با 
جزئی��ات بیان می کرد ، امیدوارم که خاطرات 
خود را مکتوب کرده باش��ند تا به عنوان تاریخ 
ش��فاهی و اس��ناد جمه��وری اس��لامی برای 

آیندگان قابل بهره برداری باشد.
او آن چن��ان درامردین و انقلاب و نظام محکم 
و استوار بود که نس��بت به این اصول با کسی 

ش��وخی نداش��ت ، بانی��ان فتنه ه��ای 78 و 
88 را مس��تحق مجازات می دانس��ت چرا که 
خودخواه��ی آنان و ضربه ه��ای وارد آمده به 
نظام از سوی آنان را نابخشودنی تلقی می کرد 
و با این حال از س��یره اخلاقی ارزش��مندی با 
عنوان منتقد منص��ف می توان درحق مرحوم 
محم��د نبی حبیبی یاد کرد، ب��دان معنی که 
هرگز درحریم انتقاد ازبرنامه های مس��ئولان و 
رقبای سیاسی خود و یا حتی ستیزه کنندگان 
با جمهوری اسلامی از دایره انصاف خارج نمی 

شد.
در تعام��لات حزبی و فکری با دوس��تان خود 
ف��ردی حلیم و بردبار بود و کمتر دیده ش��د و 
یا حتی می توان ادعا کرد که دیده نش��د او در 
گفتگوها و مشورت ها عصبانی شود و خصلت 
بارزایشان که همگان او را چنین می شناختند 

حلم و صبوری وی بود.
و درنهایت علیرغم همه اش��تغالات سیاس��ی 
و فک��ری هی��چ گاه از ی��اد مردم و مش��کلات 
معیش��تی آنان غافل نبود، دوهفته پیش قبل 
از تشکیل جلس��ه شورای مرکزی در نمازخانه 
ح��زب آن مرح��وم را ملاق��ات ک��ردم و پس 
ازعرض ارادت خدمت ایش��ان از خانواده یکی 
از دوس��تان که چند س��ال پیش ف��وت کرده 
ب��ود جویا ش��دند و تاکی��د کردند ک��ه حقیر 
وضعیت معیش��تی خانواده آن عزیز را در نظر 
داشته باش��م و هرگاه احساس نیاز به کمک و 
مس��اعدت بود بدون هرگونه مماشات درمیان 
بگ��ذارم تا آنچه از دس��تمان برمی آید وظیفه 

خود را انجام دهیم.
مجموع��ه این مکارم اخلاق��ی و ده ها خلق و 
خوی اسلامی دیگر موجب شده بود که مرحوم 
حبیبی به عنوان یک دبیرکل دوست داشتنی 

شناخته شود و همگان با او راحت باشند. 
بی ش��ک برخ��وردار بودن مؤتلفه اس��لامی از 
دبیران کلی چون مرحوم اس��تاد عسگراولادی 
و مرحوم محمد نبی حبیبی رحمة الله علیهما 
و س��جایای اخلاقی این بزرگان، کار و رسالت 
دبیرکل آینده را خطیر خواهد کرد که با کسب 
توفیق��ات اله��ی و عنایت امام زم��ان عج قابل 
جبران خواهد بود. عاش سعیداً و مات سعیداً .

حم��د  خدای��ا 
وس��پاس بی پایان 
ذات پاک تو است. 
س��وره  در  خداوند 
مبارک��ه ی اع��راف 
آی��ه ش��ریفه 176 
اکرم  پیامب��ر  ب��ه 
می فرمای��د  )ص( 
القصص  »فاقصص 
لعله��م یتفکرون« حکایات م��ردم را برای 

مردم بازگو کن شاید که بیندیشیند.
به راس��تی ش��رح زندگی وحکای��ات این 
راس��ت قامتان تاریخ همه وهمه سرمشق 
زندگی نسل حاضر و نسل های آینده است 
س��یرزندگی اینها سراس��ر تجرب��ه درامور 
م��ادی و معنوی ش��ان بس��یار تأثیر گذار 

خواهد بود.
مغ��ازه اش  ازجل��وی  هروق��ت  اینجان��ب 
می گذش��تم با آن صدای نحیف مهربانش 
ص��دا می زد ،آق��ای صمدیه��ا وقت کردی 
یک سری هم به من بزن یک استکان گل 
گبزبان با هم بخوریم مطلب جدیدی برایت 
دارم. من هم که کش��ته م��رده این حرفها 
بودم به س��رعت کارم را انج��ام می دادم و 
رأس س��اعت یازده و نیم می رفتم سراغش 
حاج آقا رحمت پناه��ی تا اذان ظهر برای 
من ازاوضاع گذشته قزوین می گفت ، واقعاً 
این مرد 86 س��اله گنجین��ه ای ازاطلاعات 
بود. برای اینکه درخانواده با فرهنگ واهل 
علم پرورش یافته ب��ود وبا خیلی ازبزرگان 
این شهر نشست و برخاست داشت ونه تنها 
در طب قدیم آگاهی داش��ت درعلم رجال 
حرفی برای گفتن داش��ت حالا پس از ده 
سال نگاه گذرا به شرح زندگی وی خواهیم 

کرد.
ش��ناخت بعضی ازانس��ان ها که وجودشان 
اس��باب خی��ر، برک��ت و باارزش اس��ت و 
گوشه ای ازمشکلات مردم را رفع می کنند 
بعد ازمرگشان مش��خص می شود تا زمانی 
که زنده هس��تند، خلی ازم��ا ها به راحتی 
ازکنارش��ان می گذری��م ب��دون اینکه یک 
س��والی یا یک نشانی ازاوداشته باشیم وآن 
هم با تمام علمی که درس��ینه دارد با خود 

به گور می برد خیلی از ش��خصیت ها که ما 
به راحتی ازدست دادیم هرکدام برای این 
ش��هر یک گنجینه ای بودند که باید گفت 

افسوس صد افسوس.
آری مرح��وم حاج محم��د ابراهیم رحمت 
پناهی ازآن دسته ازاشخاصی بود که سینه 
ای مالامال ازعلم طبابت داشت اوازپدرش 
آموخته بود ودردامن مادری باسواد پرورش 
یافته بود. من این بزرگواررا زمانی که زنده 
بود به عن��وان یک طبیب داروهای گیاهی 
می ش��ناختم وش��اهد آن بودم که بعضی 
ازاش��خاص ش��هرهای ایران برای مداوا به 
وی مراجع��ه می کردند، من بارها درکناراو 
می نشس��تم وازوجودش در ب��اره ی رجال 
این شهراس��تفاده می ب��ردم چون با خیلی 
ازچهره ه��ای عال��م  پروراین شهرآش��نایی 
داش��ت اوعلام��ه ی ب��زرگ مرح��وم حاج 
سید موس��ی زرآبادی را خوب درک کرده 
بود وحاج س��ید محمد ولدآبادی را خوب 
می ش��ناخت وبا مرحوم علامه حاج س��ید 
ابوالحسن رفیعی نس��بتی داشت وازوجود 
ایش��ان کم��ال اس��تفاده را ب��رده و با وی 
نشس��ت و برخاستی می کرد ودرمنزل وی 
رفت و آمد چندین س��اله داش��ت. وی در 

باره رجال سیاسی این شهر اطلاعات خوبی 
داشت ودرهمین خصوص اینجانب را خوب 
راهنمایی کرد، مرحوم رحمت پناهی درماه 
مب��ارک رمض��ان اکثرعلمای این ش��هررا 
یک ش��ب برای افطاری دعوت می کرد که 
اینجانب دریکی ازآن شبها حضور داشتم، 
اومعتق��د بود وجود علم��ا درمنزلش باعث 

خیروبرکت خواهد بود.
اما گذری کوتاه به ش��رح حال این طبیب 

گمنام قزوینی
مرحوم حاج محمد ابراهیم رحمت پناهی 
مع��روف به محمد حس��ن فرزن��د مرحوم 
حاج میرزاعبدالرحی��م عطارکه وی فرزند 

ح��اج ملا محم��د یکی ازمدرس��ین به نام 
درعل��وم دینی این ش��هربود. مرحوم حاج 
محمد ابراهیم درسال 130۲ ه. ش دریک 
خانواده مذهبی دراین ش��هردیده به جهان 
گش��ود، ازآنجایی که سرسلسله ی خاندان 
وی همگی از شخصیت های علمی و بانفوذ 
این ش��هر بودند این ک��ودک پس ازدوران 
طفولی��ت وارد مکتب خانه ش��د وآنگاه نزد 
علم��ای آن زم��ان وارد حوزه علمیه ش��د 
وجامع مقدم��ات را درحد ت��وان آموخت 
وسپس به حد کفایت به زبان عربی آشنایی 
پیدا کرد. وی درهمین سن وسال یعنی 13 
سالگی علم داروسازی گیاهی وطب سنتی 

را نزد پدربزرگوارخود آموخت. مرحوم حاج 
محمد درهمین س��ن نوجوانی بود که پدر 
بزرگوارخود را ازدس��ت داد وتحت تربیت 
قابل  نکته ی  قرارگرف��ت.  مادرگرام��ی اش 
توجه این که مادروی ازمحدود زنان باسواد 
وتحصیلکرده درزمان خ��ود بود. مادر وی 
کلیات مثنوی مولانا را ازبحرمی خواند، باید 
چنین باشد، که این زن فرزند خلف مرحوم 
آیت ا... حاج س��ید علی ش��هاب معروف به 

سید سیاح است.
مرحوم حاج سید علی ش��هاب معروف به 
سید س��یاح ازدوران کودکی وارد حوزه ی 
علمیه شد، آنگاه همراه با پدربزرگوار خود 
برای دروس بالاترعازم نجف اش��رف ش��د، 
پس از چند سال درآن دیار به درجه رفیع 
علمی نایل ش��د ودرمراجع��ت به قزوین با 
خانواده و درمنزل یکی از اقوام خود به نام 
یخچال بانان که ازمعروف ترین خانواده های 
آن روزگار درقزوین بودند در س��ال 1۲۲0 

اقامت گزیدند.
بیش��تر تحصی��لات ح��وزوی ای��ن عال��م 
جلیل القدر درکرب��لا صورت گرفته پس از 
عزیمت به قزوین شروع به تبلیغ و تدریس 
علوم اس��لامی ک��رد ، مرحوم ح��اج علی 
ش��هاب دارای کمالاتی بود که درآن زمان 
م��ورد توجه واحترام ناصرالدین ش��اه بود. 

مرحوم حاج محم��د ابراهیم رحمت پناهی 
داستانی را ازمادرش بیان می کند که حاج 
س��ید علی شهاب فاصله ی قزوین تا تهران 
را پای پیاده یک روزه طی می کرد و از این 

جهت به سید شهاب معروف بود.
روزی درمجلس��ی که با حضور ناصرالدین 
ش��اه برپا ب��ود ازاین س��ید می خواهند که 
تعداد میوه های موج��ود درظرف را بگوید 
و سید علی شهاب بلافاصله بدون شمارش 
تع��داد آنه��ا را 19 ع��دد می گوی��د، پس 
ازشمارش معلوم می شود که صحیح گفته 
است. آری! کس��ی که عمری را درخدمت 
دین مبین اس��لام باشد خداوند نمی گذارد 
که این عالم کم  نظیر درپیش یک مش��ت 

افراد سرافکنده شود.
مرحوم حاج ابراهیم رحمت پناهی دردامن 
چنین خان��واده ای پرورش پی��دا کرد و تا 
آخرین روزهای حیات خود دست ازتحقیق 
ومطالعه درزمینه ای طب سنتی بر نداشت. 
ب��ه جرأت می ت��وان گفت ک��ه وی دراین 
زمینه بانک اطلاعاتی وس��یعی در شناخت 
داروهای گیاهی و خواص و نیزاس��تفاده ی 
آنها برای امراض گوناگون داشت. اگر گفته 
باش��یم امثال مرحوم رحمت  پناهی درکل 
ایران انگشت  شمارند وبا مرگ هریک ازآنها 
گنجینه ای ارزشمند را ازدست دادیم اغراق 

نگفتیم.
بیمارانی که ازدرم��ان بیماری خود ازهمه 
جا ناامید بودند با ش��ناختی که از مرحوم 
رحمت پناهی داشتند و با ایمان واعتقادی 
که به وی ومداوایش داشتند، دست خالی 

از نزد ولی بازنمی گشتند.
یک یادگاری ازایشان بخوانید:
مثل بذرقطونا دل اهل وفات 

گرشکند سم گردد.
بذرقطونا همان اسفرزه است که درشرایط 
عادی یکی ازگیاهان مفید اس��ت، ولی اگر 
بکوبندش، غیرقابل استفاده وتبدیل به سم 

مهلک می گردد.
س��رانجام این طبیب گمن��ام قزوینی پس 
ازعمری خدمت به مردم س��رانجام درسال 
1387 درس��ن 86 سالگی دار فانی را وداع 

گفت.

دبیرکل دوست داشتنی 

ده سال درفراق طبیب

محمدحسین شفیعی ها

رضا صمدیها � نویسنده و پژوهشگر

آیت الله حاج سید علی شهاب
معروف به سید سیاح

)جد مادری مرحوم حاج ابراهیم رحمت پناهی(

مرحوم حاج ابراهیم رحمت پناهی

او فردی ب�ود که با اطمینان می  �
توان گفت که بنده مخلص خدا بود 
و ای�ن اخ�لاص را در رفتارواعمال 
آن مرح�وم به ش�فافیت می ش�د 
مش�اهده کرد و نتیجه این خلوص 
، ب�ی ادعایی ایش�ان بود. علیرغم 
آنک�ه دربس�یاری صحن�ه ه�ای 
سیاس�ی در دوره های اخیر نقش 
ویژه داش�ت و تلاش های بی وقفه 
برای اتفاق و اتحاد نیروهای انقلاب 
به عمل می آورد، اما هرگز کس�ی 
او را ندی�د که مدع�ی این زحمات 

باشد.

مرح�وم ح�اج ابراهی�م رحمت پناهی تا آخری�ن روزهای  �
حیات خود دس�ت ازتحقیق ومطالعه درزمینه ای طب سنتی 
برنداشت. به جرأت می توان گفت که وی دراین زمینه بانک 
اطلاعاتی وس�یعی درش�ناخت داروهای گیاه�ی وخواص و 
نیزاس�تفاده ی آنها ب�رای امراض گوناگون داش�ت. اگرگفته 
باش�یم امث�ال مرحوم رحم�ت  پناهی درکل ایران انگش�ت 
 شمارند وبا مرگ هریک ازآنها گنجینه ای ارزشمند را ازدست 

دادیم اغراق نگفتیم.
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با عرض س�لام وتبریک چهلمین فجر انقلاب بفرمایید  �
نقش احزاب درپیروزی انقلاب وتداوم آن به چه میزان بوده 

است ؟ 
با عرض تبریک متقابل چهلمین س��الگرد انقلاب اس��لامی به شما وهمه مردم ایران 
وتشکراز مردمی که با گامهای خود دراین روز، شکوه آفریدند وامیدواریم که مسئولین 
هم برای رفاه مردم گامهای اساسی را بردارند ، از شما نیزبخاطراین فرصتی که فراهم 

کردید تشکرمی نمایم .
درایج��اد وتداوم انقلاب اس��لامی، م��ردم، دین ورهبری امام خمینی نقش اساس��ی 
وتاثیرگذارراداشت، احزاب درآن زمان غیراسلامی ومارکسیست بودند هرچند اقدامات 
و فعالیت های براندازانه برعلیه رژیم س��تم شاهی داش��تند، اما تاثیرچندانی نداشت 
وبعدازانقلاب هم برخی احزاب مانند حزب توده ومارکسیس��ت ها که فعالیت داشتند 

هدف آنها نیزدرمخالفت با نظام وانقلاب نوپای ما بود .
بعدازانقلاب اسلامی ما فقط شاهد فعالیت حزب جمهوری اسلامی بودیم که اعضای 
موسس آن روحانیون مبارز و ریشه داری بودند که فعالیت سیاسی خوبی هم داشتند 
اما ازطرف منافقین وخائنین به کشوربه درجه شهادت نایل آمدند اما درکلیت ،احزاب 
تاثیرزیادی درپیدایش و تداوم انقلاب نداش��تند، بلک��ه رهبری حضرت امام خمینی 

وحضور مردم باعث وقوع وایجاد انقلاب شد .
شما بعنوان دبیرجبهه مردمی نیروهای انقلاب اسلامی  �

استان قزوین هس�تید، بفرمایید این جبهه چگونه شکل 
گرفته است وشما با چه مکانیزمی بعنوان دبیراین تشکل 

انتخاب شده اید؟ 
این جبهه سابقه زیادی ندارد، دراواخر سال 9۵ این تشکل بنا به ضرورت دریک مقطعی 
بوجود آمد تا نیروهای انقلاب را زیریک چتری قراربدهد ودیدیم که درانتخابات ریاست 

جمهوری درتجمیع آرا وانسجام بخشی به وحدت نیروهای انقلاب بی تاثیرنبود.
این جبهه مردمی بنا بود که ازپایین به بالا شکل بگیرد وبخاطرهمین موضوع قرارشد 
که جبهه دراس��تان ها وشهرستانها ومناطق تش��کیل ودریک مجمع اعضای شورای 
مرکزی تعین شوند ، درسال96 اعضای موسس جبهه مردمی همه مناطق کشوردریک 
گردهمایی بزرگ که درشهرآفتاب در تهران برگزار شد شرکت کردند اما من درآن زمان 
بخاطرمحدودیت شغلی ) هنوز بازنشسته نشده بودم ( نتوانستم درآن گردهمایی شرکت 
کنم ، ازابتدای س��ال 97 بعنوان دبیراین جبهه مردمی انتخاب شدم ، اعضای شورای 
مرکزی استانهای این جبهه نیزازسوی شورای مرکزمنصوب می شوند ، من نیزبا حکم 
رسمی دبیر اجرایی جبهه مردمی نیروهای انقلاب اسلامی مرکزمنصوب شدم وبه اتفاق 
10 نفر از دوستان همفکربعنوان اعضای شورای جبهه مردمی دراستان فعالیت داریم 
. البته این شورا بعنوان شورای موسس هستند تا بعداز تشکیل جبهه مردمی درهمه 

مناطق دریک مجمع عمومی اعضای شورای مرکزی انتخاب شوند. 
شما فعال حزبی هستید یا مردمی ؟  �

ما اصلا حزب نیستیم ،اگر میخواستیم حزب باشیم که احزاب دیگربودند! بنای ایجاد 
این تشکل بنای حزبی نیست، بخاطر تعدد و زیادی احزاب این جبهه تشکیل شده تا 
انسجام و وحدت بین احزاب ،جریانات وگروههای همفکرانقلابی ایجاد کند تا درجهت 

اهداف نظام و انقلاب یک همگرایی وهمسویی  بین نیروهای انقلابی بوجود بیاورد .
بنده وبقیه دوستان نیزچون جبهه تعریف حزبی نداشت ونامش هم جبهه انقلاب بود 

وارد این تشکل شده ایم و این جبهه کارکردحزبی ندارد و دنبال آن هم نیست .
جبهه نیروهای انقلاب درآین�ده برای انتخابات مجلس  �

شورای اسلامی وریاست جمهوری چه برنامه ای دارد ؟
   تنها سابقه فعالیت این جبهه درانتخابات ریاست جمهوری دوره دوازدهم بود ونگاهش 
هم جبهه ای بود و توانس��ت در ۴ ماه اثر بخش��ی خوبی هم داشته باشد ، درانتخابات 
ریاس��ت جمهوری خوب بازی کردیم و 16 میلیون تجمیع رای داش��تیم ، این بازی 
هرچند که منجربه گل نشد ، اما درتجمیع آراء ووحدت بین نیروها تاثیرخوبی داشت .

یکی ازکارکردهای این جبهه  درحال حاضر آسیب شناسی انتخابات های گذشته است 
و درحال احصاء نقاط قوت و شناس��ایی ضعف ها هس��تیم تا درآینده فعالیت های ما 
منتج به نتیجه شود. درآینده سیاست جبهه ورود وحضورقدرتمند وتاثیرگذاردرانتخابات 
مجلس اس��ت وامیدواریم مجلس کارآمد ودرترازحکومت اس��لامی شکل بگیرد، الان 
هنوزوارد مصادیق نشده ایم بلکه به دنبال یک مکانیزم قوی هستیم وجلسات متعدد 
ومنظمی برگزارمی کنیم تا کاندیدای این جبهه توسط  جریان دلسوز انقلاب تعیین و 

به مردم معرفی شوند وتصمیم ما نیز براساس یک خرد جمعی شکل خواهد گرفت .
جریان انقلابی واصولگرا درانتخابات های مختلف مانند  �

ریاس�ت جمهوری ، مجلس ش�ورای اس�لامی و شوراهای 
اسلامی شهرها ، دچار شکست سنگین شده اند، علتش را 

چه میدانید ؟
هرپدیده ای اجتماعی و سیاسی می تواند علت های مختلفی داشته باشد وهمه علت ها 

نیزاز وضع  یکسانی برخوردارنیستند.  
یکی ازعلت های اصلی شکس��ت جریان اصولگرایی درانتخابات ،عدم وحدت وانسجام 
، هم از س��وی کاندیدای انتخابات وهم ازسوی مردم  انقلابی است ، تعداد آراء جریان 
انقلابی چند برابرآراء رقیب اس��ت وچون تعداد آراء بین افراد تقس��یم می ش��ود نمی 
توانیم نتیجه مطلوب را کسب کنیم ، البته برخی کاندیداها نیز احساس تکیلف غیر 

ضرور دارند .
علت اصلی دیگرکه مهمترین علت هم اس��ت درجری��ان نیروهای انقلاب یک لیدر و 
رهبرهدایت کننده وجود ندارد که بقیه افراد به اوتکیه کنند وحرفش نافذ وتمام کننده 

تصمیم نهایی باشد .
فرمودید، تعدد کاندیداها س�بب شکس�ت ش�ده ، آیا  �

چیدمان کاندیدها وارایه لیست بصورت عادلانه وبدرستی 
انجام گرفت ؟ آیا آسیب شناسی کرده اید که ببینید دراین 
سالها افراد معرفی شده درلیست ها چقدرتوانستند مورد 

استقبال مردم قراربگیرند و رای مردم را کسب کنند؟ 
 بله ، یکی ازعوامل شکست نیزعدم هوشمندی خود کاندیداهای جریان اصولگرا بود که 
بجای فعالیت انتخاباتی ورقابت کردن با رقیب ،خودشان افرادهمسو را تخریب می کردند 

و مرتکب یک خود زنی می شدند.
برخی اغراض فردی وغیرانقلابی پالس های را میداد که نتیجه آن واگرایی وعدم موفقیت 
و ناکارآمدی افراد معرفی شده تلقی می شد ودرتخریب افراد بی تاثیرنبود، ما درمجلس 

نهم با وحدت خیلی موفق عمل کردیم اما درمجلس دهم دچار مشکل شدیم .
درانتخابات های گذشته نیزجریان اصولگرا درقالب  شورای اصولگریان یا گروه 6به علاوه 
۵ و... اق��دام می کردند ونتایخ خوبی هم می گرفتند ودرآن مقطع تصمیم خوبی بود 

اما عدم تمکین کاندیداها وخارج شدن افراد ازمیثاق نامه نتیجه کاررا خراب می کرد.
بر اساس برنامه های ارایه شده از سوی کاندیداها وچگونگی انتخاب افراد برای لیست ، 

کار خوبی بود وبرخی تحلیل ها و نظر سنجی ها آن لیست را تایید می کرد.
حاج آقا این چه ائتلافی است که دونفردریک لیست یکی 1۲0 هزار رای می آورد و نفر 
دیگر1۲ هزارتا رای ! آیا انتخاب برخی افراد براساس سهم خواهی وفشار احزاب نیست ؟ 
اگرآس��یب شناسی دقیقی از10تا 11 انتخابات داشته باشیم بعضی مواقع درجریانات 
انقلابی هم امیال حزبی حاکم بوده ، وقتی نگاه حزبی حاکم شود کارسخت می شود، 
درتصمیم گیری نهایی برخی افراد یک حزب ش��رایط را به گونه ای بوجود می آورند 
وسهم خود را مطالبه می کنند ونگاه حزبی وقتی وارد یک ائتلاف شود، این اتفاق می 
افتد ، انتخاب افراد دربرخی مقاطع منطبق برواقعیت های جامعه نبوده اس��ت ومورد 

استقبال مردم هم قرارنگرفته است.
برای وحدت نیروهای انقلابی درآینده چه کارخواهید کرد  �

تا نتایج تلخی دربرنداشته باشد ؟
فلسفه وجودی جبهه، این است تا بین همه نیروهای انقلابی انسجام و اتحاد ایجاد کند 
ومیخواهد همه نیروها درکنارهم بنشینند وتلاش بروفاق وهم دلی بین همه نیروها با 
سلایق مختلف است،  ما حتی ازافرادغیرهم سو که نظام و انقلاب را قبول داشته باشد 
هم می توانند در جبهه نیروهای انقلابی حضور داش��ته باشد وما ازهمه سلایق تقاضا 

داریم که با وحدت باعث انسجام بیشربشوند.
ارتباط ش�ما با دیگراحزاب مانند حزب موتلفه اسلامی،  �

ائتلاف پیروان ولایت استان، جبهه پایداری چگونه است آیا 
ارتباطی وجود دارد یا نه ؟ 

درجلس��ات تهران ازهمه احزاب افرادی مش��ارکت دارند ودرانتخابات گذشته ریاست 
جمه��وری دربرخی ی��ک واگرایی بوجود آمد اما دراس��تان تقریب��ا همکاری صورت 
گرفت . درانتخابات ش��وراها اگر دوستان با هوشمندی عمل می کردند، قطعا نتیجه 
انتخابات بهترازاین می شد ارایه لیست 1۵ نفره  شورای شهرقزوین اشتباه بود وقتی 

کارازآغازاشتباه باشد نتایجی خوبی نخواهد داشت .
ما با همه دوستان درقزوین ارتباط دوستانه داریم،  برخی افراد تاثیرگذاردرجبهه پایداری 
، ایثارگران ورهپویان بعضا با ما کارها و فعالیت های مشترکی دارند ودرشورای جبهه 
به ما کمک می کنند با برادران موتلفه قزوین نیزارتباط  صمیمی ودوستانه وجود دارد 
، امیدواریم ارتباط تشکیلاتی هم برقرارشود ، برای ارتباط با تشکل های داخل استان 
مشکلی وجود نخواهد داشت، دربین نیروهای انقلاب متاسفانه برخی سلایق شخصی 

وجود دارد که می خواهند یکدیگر را حذف کنند اما بین احزاب اینگونه نیست .
من درجلسات مختلف این مطلب را می گویم آن مطلب این است ؛ ما درزمان جنگ 
ودفاع مقدس ، مگربه جبهه می رفتیم همه با هم هم نظروهم سلیقه بودیم ، بعضا افراد 
با هم شاید اختلاف هم داشتند اما چون هدف مقدس بود همه سلایق یکدیگررا تحمل 
می کردند، جبهه نیروهای انقلاب هم هدفش این است، برای سربلندی نظام وانقلاب 

میخواهد همه سلایق دوستدارانقلاب ونظام را دوره یک میزبنشاند.
» جمنا « درانتخابات دوره قبل ش�ورای اسلامی حضور  �

داش�ت چرا با حزب موتلفه اسلامی وائتلاف بزرگ پیروان 
ولایت دو لیست جدا گانه ارایه  دادید . چرا ؟  

درانتخابات شوراهای اسلامی ما درشهرستانها توفیق خوبی داشتیم وعدم موفقیت ما 
درشهر قزوین دلایل خاصی دارد، اگرهوشمندانه وانقلابی هم بودیم،  نباید حتی برای 

رفع تکلیف شرعی هم دو لیست ارایه می شد. این کاراخلاقی وانقلابی نبود.
 یک انتقاد به برادرانی که لیس��ت جدا دادند وارد است ، چرا با لیست جدا نتوانستند 
رای ادعای خود را بیاورند وچرا س��بب ش��دند تا نتایج انتخابات شوراها به نفع جریان 
رقیب شود. اما ازطرفی سازو کارجمنا؛ اینکه »هرکاندیدایی اگرتوانست افراد بیشتری 
را برای یک جلس��ه بیاورد باید درلیست قراربگیرد « نیزاشتباه بود واشتباه بزرگتراین 
بود که لیس��ت 1۵ نفره داده شد، یعنی با دست خودمان دربین نیروها انشقاق ایجاد 
کردیم وبرخی دوستان برای موفقیت خودشان برای  کمک به دوستان همسوی خود 
تلاش نکردند . وقتی مقدمه یک کاراشتباه باشد نتیجه کارنیزمطلوب نخواهد بود وباید 
ازاین تجربه درس بگیریم وهوایی نفس��انی را کنار بگذاریم تا تجربه های تلخ برای ما 

تکرار نشود.
برخ�ی ها می گویند جبهه » جمن�ا « همان جبهه افراد  �

بازنشسته س�پاه است ، و همان تفکر س�پاه این جبهه را 
رهبری می کند، آیا این ادعا درست است ؟ 

یعنی این 3هزارنفری که درش��هرآفتاب درگردهمایی بزرگ دورهم جمع شدند همه 
سپاهی بودند ؟! نه اینگونه نیست ، صدها نفرازمعلمان ، دانشجویان ، کارگران وحتی 
اهالی رسانه و ازهمه اقشاردراین جبهه حضوردارند ، این جبهه دارای کمیته ۲۲ گانه 
ازاقشار مختلف است. بله درکنار این همه افراد، برخی پاسداران بازنشسته سپاه پاسداران 
نیزحضوردارند اما نسبت آنها خیلی کم است بعنوان مثال ما در شورای شهرستانها حتی 
یک پاسدارباز نشس��ته نداریم اما درمرکزاستان شاید دونفرتا سه نفرداشته باشیم اما 

نسبت آن به اقشاردیگرخیلی کمتر است .
عملکرد نمایندگان اس�تان قزوین درمجلس ش�ورای  �

اسلامی را چگونه ارزیابی می کنید ؟ 
من کلیت مجلس فعلی را در تراز انقلاب اس��لامی نمی دانم ، مجلس در تراز انقلاب 

اسلامی باید یک مجلس شجاع و انقلابی باشد. ما دراستان نیروهای کارآمد تری داریم 
که می توانند درقانون گذاری ودفاع ازانقلاب درکمیسیون های مختلف مجلس نقش 

آفرین باشند.
من کارنامه نمایندگان استان درمجلس را صفر، نه ، اما خیلی ضعیف می دانم ،اما بازبین 
این افراد تفاوت وجود دارد ودرمقایسه بین خودشان برخی نسبت به دیگران نسبتا قوی 
ترهستند . درکل، شأن استان ما بالاترازاین هاست وباید افراد کارآمد ، شجاع ، برنامه 

محوروبا اراده قوی درمجلس حضورداشته باشند.
عملکرد مدیران اس�تانی را چگونه می بینید ؟ چرا همه  �

روزه برخی مدیران به جرم تخلف و اختلاس دس�تگیر می 
شود علتش چیست ؟ 

یکی ازآسیب های جدی که انقلاب را تهدید می کند ناکارآمدی مدیران ملی ومحلی 
است ،اگر واقعا مدیریت کارآمد بود، نبایدهرگزشاهد این همه مشکل درکشور می بودیم 

،البته بین مدیران هم خوب و بد و نسبت قوی و ضعیف وجود دارد .
عدم کارآمدی مدیران و فس��اد مالی وآلودگی های آنها بزرگترین آسیب جدی است 
، اگر مدیری فاس��د باش��د ، چون ازرانت های اطلاعاتی برخورداراست دامنه فسادش 

بیشتروآسیب زیادتری به جامعه می زند. 
برای جذب نیروهای تازه نفس وجوان درجبهه نیروهای  �

انقلاب چه تدبیری اندیشیده اید ؟
بعدازانتخابات ریاست جمهوری مدت کوتاهی درکارجبهه توقف ایجاد شد ، درسطح 
ملی چند ماه وقت ما صرف آسیب شناسی شد ، نقاط ضعف و قوت جبهه احصاء شد، 
فعالیت عمومی خود را آغاز کرده ایم و درهمه شهرستانها بجز یک شهرستان نیروها 
ومسئولین کمیته های ۲۲ گانه اقشارانتخاب شده است و مجامع شهرستانی واستانی 
را برگزارخواهیم کرد، بعدازبرگزاری مجمع شهرستانها واستان منتخبین  درمجمع ملی 
ش��رکت خواهند کرد.تقویم اجرایی برگزاری مجمع تهیه شده است ، ما بخاطر اینکه 
بتوانیم یک جامعیت به همه اقشار بدهیم سعی کردیم کمیته اقشار را تشکیل داده تا 

هرکمیته ۵0نفراز اقشارمرتبط را جذب و به ما معرفی کند .
درهرشهرستان تقریبا 1000 نفربا جبهه مرتبط خواهند شد وازعلاقمندان به انقلاب 
ونظام فارق ازس��لیقه درخواس��ت داریم به کمیته های اقشاراین جبهه درشهرستانها 
ویا به آدرس دفتراس��تانی ما درفلکه عدل روبروی بانک دی مراجعه نمایند، ما ازهمه 

اقشاراستقبال می کنیم .
برای جذب جوانان و بانوان درجبهه چه اقدامی کرده اید ؟  �

ما درکمیته ۲۲ گانه اقشاریک کمیته را اختصاص داده ایم به بانوان که نصف جمعیت 
جامعه ما را بانوان تشکیل می دهند ضمنا علاوه برکمیته دانشجویی و دانش آموزی  ما 

یک کمیته ویژه جوانان نیزدرجبهه داریم.
آیا دفترجبهه » جمنا « درروستاها و بخش ها هم تشکیل  �

می شود؟
مناطق و روس��تاها را درمرکز شهرس��تانها دیده ایم اما بصورت مس��تقل درمناطق  و 

روستاها دفترتشکیل داده نمی شود .
رابط�ه جبهه نیروهای انقلاب  ب�ا امامان جمعه چگونه  �

است ؟ آیا ارتباطی وجود دارد ؟

رابطه ما با همه امامان جمعه اس��تان به ویژه حضرت آیت اله عابدینی رابطه دوستانه 
و خوبی است ومکررخدمت همه می رسیم وازرهنمودهای روشنگرانه آنها استفاده می 

کنیم . 
چرا اصلاع رسانی ازسوی جبهه ضعیف است ؟ آیا کانال  �

خبری ویا سایتی برای جبهه وجود دارد؟ 
بله درست است ما تعمدا در حال بررسی و برنامه ریزی بودیم ، اطلاع رسانی را موقتا 
کند کرده بودیم اما جلس��ات تشکیل می ش��ود و یکی از کمیته های اقشار۲۲ گانه 

نیزکمیته اطلاع رسانی و رسانه است ، انشاء اله دراین بخش هم برنامه داریم .
منشاء پیدایش شعار» اصلاح طلب ، اصولگرا ، دیگه تموم  �

ماجرا از کجاس�ت ،آیا این ش�عاربه معنای بی اعتمادی به 
احزاب نیست ؟ 

اگر دو جریان مطرح کشور درغالب احزاب تعریف کنیم نتوانستند نقش خود را بخوبی 
ایفاء کنند. پیش تر گفتم که هدف این جبهه فراتر از دیدگاه احزاب است واصلا تشکل 
ما حزب نیس��ت ، بحث اصولگرا و اصلاح طلب نیز ندارد ، برخی ها می توانند درعین 
حالی که اصلاح طلبند ، اگربه انقلاب ونظام اس��لامی ورهبرمعظم انقلاب و ارزشهای 

متعالی آن مقید وپایبند باشند می توانند با ما دریک جبهه قرار بگیرند. 
احزاب درمقاطع مختلف با ش��عارمردم را فریب دادند و نتیجه کارآنها رضایت بخش 
نبوده و مردم از آنها گریزان شده اند،امروز تضمین کننده اعتماد مردم  به ما ، کاروعمل 
انقلابی است نه شعار، محل تولد این شعاردرفضای مجازی است و خیلی نمی شود به 

این فضاهای مجازی اطمیان واعتماد کرد و مورد قضاوت قرارداد. 
 البته مردم به برخی جریانات که فقط ش��عاردادند وعکس آن عمل کردند بی اعتماد 
هستند، مثلا همین دولت چقدر شعارهای زیبایی داد اما برعکس همه آنها عمل کرد و 

همین حرکات ودروغ گویی ها باعث بی اعتمادی مردم خواهد شد.
عملکرد زاهدی استاندار قزوین چگونه بوده ونظر شما در  �

باره دخالت برخی افراد در عزل و نصب ها و فشارهای وارده 
به مدیران چیست ؟

ارزیابی دقیقی ازهمه عملکرد آقای زاهدی ندارم ، اما در یک نگاه کلی ایشان فقط وضع 
فعلی را توانستند حفظ کنند ، حفظ وضع فعلی به تنهایی کارساز نیست ما درعرصه 
های صنعتی ، کشاورزی خیلی مشکل داریم ووضع خوب نیست وحرکت اساسی رو به 

جلورا مشاهده نمی کنیم .
اما درپاسخ به مطلب دوم درباره عزل و نصب ها باید بگویم استان ما یک استان فتنه زده 
است ، استان قزوین از ابتدای انقلاب تا به امروز گرفتاریک باند و فرقه زروزورو تزویزبوده 
است و این بانددست ازسر این استان برنمی دارد با ارتباطاتی که درتهران دارند نه اینکه 
درانتصاب ها دخالت می کنند و فشار می آورند بلکه اگر کسی حرفاشان را گوش نکند 

درعزل مدیران نیزدخالت می کنند وافراد مستقل وغیر وابسته را حذف می کنند.
آیا حمایت آیت الله اسلامی از داود محمدی عامل اختلاف  �

بین نیروهای انقلابی دراستان نیست ؟
چرا ازخود حاج آقا اسلامی این سئوال را  نمی پرسید ؟ ازایشان بپرسید.

برخ�ی می گویند جبهه مردمی را همان نیروهای جبهه  �
رهپویان مدیریت می کنند، آیا واقعا اینگونه اس�ت ؟ چرا 
درمجمع عمومی برای انتخابات ریاست جمهوری ضرغامی 

رای نمی آورد اما زاکانی رای می آورد؟ 
دراولین مجمع عمومی که درتهران درشهر آفتاب برگزارشد توفیق  حضورنداشتم اما 
شنیدم افراد مختلفی ازهمه گروهها حضورداشتند ازجمله ازرهپویان هم بودند واینکه 
چرا شخصی رای می آورد و شخص دیگری رای نمی آورد هم آسیب شناسی صورت 
گرفته است ، نه ، این جبهه فراگیر است و چترش برسرهمه گروهها گسترده خواهد 

شد . 
بعنوان یک شهروندعملکرد ش�هرداری و شورای شهر  �

قزوین را چگونه ارزیابی می کنید؟
من حرکت وکارمثبتی از شورا و شهرداری قزوین  ندیدم ، نه پروژای ، نه کار برجسته 
عمرانی صورت گرفته است ، دربحث شوراها نیزمی توانستیم ازافراد کارآمد بهره مند 

شویم اما حیف شد .
شهرداری قزوین با بودجه ی 783 میلیارد تومانی که  در طی ۴سال   ۲700الی   ۲800 

میلیارد تومان  میشود وبرنامه ای جدی هم از سوی شورای شهرملاحظه نمی شود .
با ش�نیدن این کلمات اولین جمله ای که به ذهنتان می  �

آید چیست ؟ 
امام خمینی: احیاءگرمجدد اسلام 

مقام معظم رهبری : ادامه دهنده راه امام 
چهلمین سالگرد انقلاب اسلامی : ان شاءالله مقدمه ظهورباشه 

حسن روحانی : زیاد حرف می زند اما عمل ندارد
دکتر احمدی نژاد: حیف شد 

سید محمد خاتمی : یکی از سران فتنه 88
مرحوم هاشمی : خیلی زحمت کشید اما خراب کرد

سردارجعفری: مالک اشترحضرت آقا
علی لاریجانی : هم به میخ می زند هم به نعل 

مهندس چمران : انقلابی خدمتگزار
جبهه مردمی : مجموعه ای که برای توسعه کیفی انقلاب می کوشند

آیت اله عابدینی : شخصیت معنوی وقرآنی 
آیت اله اسلامی : نماینده مردم درخبرگان رهبری 

آیت اله باریک بین: شخصیت وارسته 
سید علی اکبرابو ترابی : سرورآزادگان 

آیت اله تلخابی :  مجتهد جوان انقلابی 
آیت اله تاکندی : پدرمعنوی اصلاح طلبان

شیخ قدرت علیخانی : زر،  زور، دخالت
سید ناصرقوامی :  امام جماعت فتنه گران  

محمد علیخانی : آقا زاده وژن خوب  
سید مرتضی حسینی : سید انقلابی 

دکترلطف اله سیاهکالی: مدیرخوبی است 
خانم محمد بیگی :  پزشک متعهد 

زاهدی : اصلاح طلب کهنه کار
کبودوند: جوان پر تلاش 

محمد حسین شفیعی : شخصیت فرهیخته 
صفت اله صالحی : برادرخونگرم 

قدوسی فر: برادرمجاهد و پر تلاش
حاج حمزه قربانی : فرمانده  شجاع 

داود محمدی : رییس کمیسیون اصل نود
خانم زرآبادی : اختلال در تشخیص اولویت ها 

بابایی صالح : ای کاش گذشته خود را فراموش نمی کرد 
بهمن طاهرخانی: حیف شد 

روح اله عباسپور: مرد پر تلاش با انگیزه 
رجب رحمانی : سیاست مدارو پرتلاش
سردارشاهرخی : مجاهد فی سبیل الله 
سردارآبنوش : فرمانده انقلابی ومردمی 

شهیدحجت اسدی : خوش به سعادتش 
شهید حمید سیاهکلی : خدا روحش را متعالی کند

فصیح رامندی : آزاده وجهادگر
فتنه 88: طراحی بزرگ برای  براندازی 

آخرین کتابی که خواندید : پرسش و پاسخ علامه طباطبایی
مهمترین مشکل قزوین : نا کارآمدی مدیران 

سپاه پاسداران : اگر نبود کشورهم نبود
بهترین دوران : دفاع مقدس 

بسیج : لشگرمخلص خدا
روزنامه کیهان : انقلابی و روشنگر
تابان : نشریه درخدمت زر و زور 

هفته نامه نسیم قزوین : ان شاء اله موفق شود 
قدرت اله چگینی : معلم شهید 

محمود آقا ی انصاریان : خدا رحمتش کنه 
انتخابات مجلس 98: ان شاءالله تشکیل مجلس در تراز انقلاب  

 با تشکرازاینکه وقتتون را دراختیارما گذاشتید ، اگر سخن پایانی دارید بفرمایید ؟
ورودم به جبهه مردمی ، سیاسی نیست و نگاه من به جبهه همان جبهه دفاع مقدس است 
و خدمت به انقلاب ونظام است وازهمه نیروها انقلابی وفعالان تشکل ها واحزاب میخواهیم 
که زیربیرق وچترولایت دراین جبهه حاضر شوند ، تا بتوانیم جبهه واحدی تشکیل دهیم تا 

در مقابل اقدامات دشمن ، کشور را از دست مدیران ناکارآمد نجات دهیم .

        رضا سبحانی فر، دبیرجبهه مردمی نیروهای انقلاب اسلامی استان قزوین درگفتگو با هفته نامه نسیم قزوین؛

نمایندگان استان قزوین درمجلس 
افراد بسیار ضعیفی هستند

من کلیت مجلس فعلی را درترازانقلاب اسلامی نمی دانم �
زاهدی استاندار قزوین فقط وضع فعلی را توانستند حفظ کنند �
حرکت و برنامه ی جدی از شورا وشهرداری قزوین ندیدم �

ارایه لیست 1۵ نفره برای شورای شهرقزوین ازسوی جبهه مردمی اشتباه بود �
دربین نیروهای انقلاب متاسفانه برخی سلایق شخصی وجود دارد که می خواهند یکدیگررا حذف کنند �

رضا سبحانی فر، دانش آموخته دانشگاه علامه طباطبایی تهران دررشته علوم اجتماعی است که کارشناسی ارشد خود رادر رشته مدیریت از دانشگاه امام 
حسین علیه السلام تهران گرفته است ، او 4۵ ماه سابقه حضوردرجبهه  دردوران دفاع مقدس را دارد، ایشان دارای  20درصد جانبازی نیزهست ، فرماندهی 
سپاه شهرستان قزوین ، تاکستان وشهرصنعتی البرز بخشی ازسوابق پاسداری اومی باشد وایشان علاوه بر این سمت ها مسئول معاونت رکنی سپاه استان 
را نیزعهده داربود، او بعداز 3۵ سال خدمت  صادقانه درسپاه  صاحب الامر) عج(  بازنشست شد ،تدریس در دانشگاههای استان و عضو هیات نظارت بر 
انتخابات دوره داوزدهم ریاست جمهوری ازدیگر سوابق ایشان می باشد ،  اومدتی هم بعنوان عضوهیات مدیره ومدیرعامل شرکت غذایی بیدستان بود وی 

درحال حاضرازسوی شورای مرکزی جبهه مردمی »جمنا« بعنوان دبیراین جبهه درقزوین منصوب شده است.  
روز22 بهمن ماه بعداز شرکت درراهپیمایی 22 بهمن با اوقراریک گفتگوگذاشته شد وبعد ازظهرهمان روزدرمنزلش پذیرایی ما شد، او از چالشی ترین 
سئوالات ما هم خم به ابرو نیاورد، سبحانی فریک چهره با هوشی است که حرف هایش را نیزحساب شده می زند،اوهم صراحت کلام دارد وهم شجاعت 
بیان ، سعه صدر، پختگی وهوشمندی از صفات برجسته اوست ، برنامه های که او برای آینده جبهه نیروهای انقلابی دارد ، می شود به آینده این جریان 

انقلابی دراستان قزوین امیدواربود .

چکیده گفتگو... 
ازابتدای سال 97 بعنوان دبیرجبهه مردمی استان قزوین  انتخاب شدم. �
به اتفاق 10 نفرازدوستان همفکربعنوان اعضای شورای موسس جبهه مردمی دراستان فعالیت داریم. �
بنای ایجاد جبهه مردمی نیروهای انقلاب، بنای حزبی نیست، این جبهه کارکردحزبی ندارد و دنبال آن هم نیست. �
درآینده سیاست جبهه ورود وحضورقدرتمند وتاثیرگذاردرانتخابات مجلس است هنوزوارد مصادیق نشده ایم بلکه به دنبال یک مکانیزم قوی تا کاندیدای  �

این جبهه توسط  جریان دلسوزانقلاب تعیین و به مردم معرفی شوند .
یکی ازعلت های اصلی شکس�ت جریان اصولگرایی درانتخابات ،عدم وحدت وانس�جام ، هم از سوی کاندیدای انتخابات وهم ازسوی مردم  انقلابی است،  �

ودومین علت نداشتن یک لیدرو رهبرهدایت کننده که حرفش نافذ وتمام کننده باشد .
برخی افراد حزبی شرایط را به گونه ای بوجود می آورند وسهم خود را مطالبه می کنند ، انتخاب افراد دربرخی مقاطع منطبق برواقعیت های جامعه نبوده  �

ومورد استقبال مردم هم قرارنگرفته است.
ازافرادغیرهم سو که نظام وانقلاب را قبول داشته باشند می توانند درجبهه نیروهای انقلابی حضور داشته باشد . �
ارایه لیست 1۵ نفره برای شورای شهرقزوین از سوی جبهه مردمی اشتباه بود،یعنی با دست خودمان دربین نیروها انشقاق ایجاد کردیم. �
دربین نیروهای انقلاب متاسفانه برخی سلایق شخصی وجود دارد که می خواهند یکدیگررا حذف کنند اما بین احزاب اینگونه نیست. �
من کلیت مجلس فعلی را درترازانقلاب اسلامی نمی دانم �
اگر مدیری فاسد باشد، چون ازرانت های اطلاعاتی برخورداراست دامنه فسادش بیشتروآسیب زیادتری به جامعه می زند. �
وازعلاقمندان به انقلاب ونظام فارق ازسلیقه درخواست داریم به کمیته های اقشاراین جبهه درشهرستانها ویا به آدرس دفتراستانی ما درفلکه عدل روبروی  �

بانک دی مراجعه نمایند.
مردم به برخی جریانات که فقط شعاردادند وعکس آن عمل کردند بی اعتماد هستند، مثلا همین دولت چقدرشعارهای زیبایی داداما برعکس همه آنها عمل  �

کرد وهمین حرکات و دروغ گویی ها باعث بی اعتمادی مردم خواهد شد.
زاهدی استاندار قزوین فقط وضع فعلی را توانستند حفظ کنند ما درعرصه های مختلف خیلی مشکل داریم ، وضع خوب نیست �
استان قزوین از ابتدای انقلاب تا به امروز گرفتاریک باند و فرقه زر، زور و تزویزبوده است واین باند دست ازسراین استان برنمی دارد. �
من حرکت و برنامه جدی از شورا و شهرداری قزوین ندیدم ، نه پروژای، نه کار برجسته عمرانی  �
ازهمه نیروها انقلابی وفعالان تشکل ها میخواهیم که زیربیرق وچترولایت دراین جبهه حاضر شوند، تا بتوانیم کشوررا ازدست مدیران ناکارآمد نجات دهیم. �
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ب��ه گزارش خبرنگارم��ا درفضای معنوی وخاطرانگیزبا حضور س��رهنگ 
پاسداررس��تمعلی رفیعی اتانی فرمانده لش��گر 10 سید الشهدا)ع( البرز، 
حجت الااس��لام دکت��ر حیدری نماین��ده دفتر مقام معظ��م رهبری در 
دانش��گاههای آزاد اسلامی استان قزوین، حجت الااسلام اسداله رضوانی 
امام جمعه بوئین زهرا، بابایی صالح نماینده مردم شهرس��تان های بوئین 
زهرا وآوج درمجلس شورای اسلامی، دکتررضا شعبان نژاد رئیس دانشگاه 
آزاد اس��لامی بوئین زهرا، س��رهنگ ملک محمدی فرمانده س��پاه امام 
حسین)ع( شهرستان بوئین زهرا، رحمانی فرماندارشهرستان بوئین زهرا، 
آقا علی معاون سیاسی وامنیتی فرمانداری، نادری بخشدار مرکزی بوئین 
زهرا، دکترحسین غیاثوند شهردار بوئین زهرا وجمع دیگری ازمسئولان، 
خانواده های معظم شهداء، اساتید ودانشجویان اولین سالگرد تدفین دو 

شهید  گمنام دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا برگزارشد.
در این مراس��م دکتررضا ش��عبان نژاد رئیس دانشگاه آزاد اسلامی بوئین 
زهرا ضمن تبریک دهه فجروبا بیان اینکه انقلاب اس��لامی دربخش های 
مختلف دارای دس��تاوردهای بس��یارزیادی بوده اس��ت اظهار کرد : یکی 
ازاین دس��تاورد ها راه اندازی وشکل گیری دانش��گاه آزاد اسلامی بوده 

است.
وی ادام��ه داد: هم��ه دس��تاوردهای نظ��ام به برکت انقلاب اس��لامی و 
جانفشانی شهداء وصبرواستقامت خانواده های معظم شهداء بوده است.

ش��عبان نژاد با اعلام اینکه ما درهرش��رایط مدیون خون شهداء هستیم 
گفت: امروزمفتخرهس��تیم که ششمین یادواره شهداء را دردانشگاه آزاد 

اسلامی بوئین زهرا برگزارمی کنیم.
این مقام مس��ئول خاطرنش��ان کرد:اعتقاد وباور داریم که وجود شهداء 

گمنام موجب خیروبرکت برای دانشگاه آزاد بوئین زهرا شده است.
سرپرس��ت دانشگاههای آزاد اس��لامی ناحیه غرب وجنوب استان قزوین 
با تاکید براینکه به لطف خدا وجانفش��انی ش��هداء انقلاب ما دربرابرتمام 
توطئه ها س��ربلند وپیروزبوده اس��ت بیان داش��ت: امروزبه برکت فضای 
معنوی وفرهنگی حاکم  دردانش��گاه آزاد اس��لامی بوئین زهرا کمترین 

مشکل ویا پرونده انضباطی داشته ایم.
ش��عبان نژاد تصریح س��اخت : درحال حاضریک میلیون وسیصد وهفتاد 
هزاردانش��جو دردانش��گاه آزاد اس��لامی تحصیل می کنند که 37 هزار 
عضوهیئت علمی، اساتید، اس��تاد یارمسئولیت تدریس دانشجویان را بر 

عهده دارند.
وی ادامه داد:  نزدیک به 3۵ درصد دانش��جویان کشوردردانش��گاه آزاد 
اس��لامی تحصیل می کنند که این امر نشان ازاهمیت ومسئولیت بسیار 
سنگین دانش��گاه آزاد اسلامی درزمینه توس��عه وپیشرفت علمی کشور 

دارد.
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا با اعلام اینکه تاکنون دو میلیون 
وپانصد هزار دانشجوازدانشگاه آزاد اسلامی فارغ التحصیل شده اند گفت 
: این افتخار بزرگی برای دانشگاه آزاد اسلامی است که درتربیت مدیران 

وخدمتگزاران کشورنقش اثرگذاروبزرگی برعهده داشته است.  
درادامه حجت الا اس��لام اس��داله رضوانی امام جمعه بویین زهرا ضمن 
تبری��ک دهه فجر گفت: باید ما به درس��تی وضعیت وش��رایط گذش��ته 
کش��وررا با دس��تاورد های تحول آفرین نظام مقدس جمهوری اسلامی 

مورد بررسی ومقایسه قرار دهیم.
وی ادامه داد: درقبل ازانقلاب دانش��جو جرات نمی کرد که دردانش��گاه 

نماز اقام��ه کند اما امروزبه برکت انقلاب دردانش��گاه یادواره ش��هداء و 
بزرگداشت علما برگزارمی شود که این بسیار ارزش دارد.

ام��ام جمعه بوئین زهرا خاطرنش��ان کرد: درقبل ازانقلاب سرنوش��ت و 
ث��روت های کشوردراختیارمستش��اران آمریکایی بود ام��ا امروزفرزندان 

کش��وردرتمامی زمینه پیش��رفت های چشمگیری داش��ته اند وصاحب 
اختیارکشورهستند.

حجت الا اس��لام اسداله رضوانی افزود: کشورما درحال حاضردر بسیاری 
ازح��وزه ها عنوان های برتر جهان را دراختی��ار دارد وهمه این موفقیت 
های با لطف خداوند وتلاش های فرزندان مومن وانقلابی کش��وربه وقوع 

پیوسته است. 
وی تاکی��د کرد:علی رغ��م اینکه ما دردفاع مق��دس درزمینه امکانات و 
تجهیزات همطرازدش��من نبودیم اما براساس وعده خداوند ما توانستیم 

دشمنان رابا تمامی تجهیزات وامکانات شکست دهیم. 
 درادامه حجت الااس��لام دکترحیدری نماینده دفترمقام معظم رهبری 
در دانش��گاههای آزاد اسلامی استان قزوین با اعلام اینکه نباید تبلیغات 
و فضاس��ازی مس��موم دش��من برروی افکارعمومی تاثیربگ��ذارد گفت : 
برگزاری یادواره های شهداء به ما کمک می کند که روحیه ایستادگی و 

ایثاردروجود ما زنده باقی بماند.
وی س��پس اعتماد به دش��من را امری نادرس��ت دانس��ت واف��زود: اگر 
امروزدرکشورمشکلاتی وجود دارد به سبب دوری ما ازآموزه های قرآنی 

وعمل نکردن به ارزش های متعالی اسلامی وانقلابی است.
دکترحیدی بیان داش��ت: امروزابه��ت وقدرت نظام وکش��ورما مرزهای 
جغرافیای کشوررا درنوردیده است وایران درتمامی مناطق دارای عظمت 

وجایگاه است.
نماینده دفترمقام معظم رهبری دردانش��گاههای آزاد اس��لامی اس��تان 
قزوین تاکید کرد:عمل به تکلیف خود ازاهداف ش��هداء است لذا ما باید 
درتمام��ی عرصه های که مقام ولایت اش��اره دارند ب��ه تکلیف و وظیفه 

خودعمل کنیم.
س��رهنگ رفیعی فرمانده لشکر 10 سیدالشهداء)ع(  استان البرز نیز طی 
س��خنانی ضمن تبریک دهه فجروتقدیرازمدیریت دانشگاه آزاد اسلامی 
بوئی��ن هرا به جهت برگ��زاری یادواره ش��هداء گفت : نام ویاد ش��هداء 

وبرگزاری یادواره ها درواقع ثروت بی پایان کشورونظام هستند.
 وی ادام��ه داد: وقت��ی ازش��هدا تمجی��د وتعری��ف می کنی��م به جهت 
احساسات نیست بلکه به جهت حقیقت وارزش هایی است که آنان برای 

ما به یادگارگذاشته اند.
فرمان��ده لش��کر10 سیدالش��هداء)ع( اس��تان البرزافزود : م��ا دردفاع از 
ارزش های ودردفاع ازحرم س��رهای زی��ادی را تقدیم کردیم اما خداوند 
ش��هید حجی را انتخاب کرد که مردم با تمام وجودعزت ، س��ربلندی و 
ایس��تادگی وعزت نسل جدید رزمندگان را مشاهده کنند وبه وجود آنان 

افتخارومباهات کنند.
رفیعی ب��ا اعلام اینکه امروزهمه مس��ئولان درهرجایگاهی که قراردارند 
باید پاسخگویی عملکرد خود باشند خاطرنشان کرد: امروز فرزندان شما 
با افتخار اعلام می کنند که ما درحوزه دفاعی وموشکی به مرحله ای از 
افتخارواقتداررسیده ایم که عمق استراتژیک دشمنان درتیررس موشک 
های ما قراردارد؛  این درحالی اس��ت که قبل ازانقلاب حتی مستش��اران 
آمریکایی به ما اجازه نزدیک ش��دن به موش��ک های وارداتی را هم نمی 

دادند
درپایان این مراس��م معنوی شرکت کنندگان ضمن ادای احترام به مقام 
شامخ ش��هداء ،مزار دوشهید گمنام دانش��گاه آزاد اسلامی را غباروبی و 

عطر افشانی کردند.

طرح فیدرهای خروجی ۲۰کیلوولت پست فوق 
توزیع پونک قزوین افتتاح شد

با حضور زاهدی استاندار ، معاون عمرانی، مهندس سعید بهادیوندچگینی مدیر 
عامل شرکت توزیع نیروی برق استان قزوین، طرح فیدرهای خروجی ۲0 کیلو 

ولت پست فوق توزیع پونک با ۴0۲ میلیون تومان اعتبار افتتاح شد.
این طرح با کابل کشی فشارمتوسط زمینی به طول 79۵ متر، احداث شبکه فشار 
متوسط هوایی تک مداره  به طول 9۴۲ متر، احداث شبکه فشار متوسط هوایی 
دو مداره به طول ۲۵97، تقویت شبکه فشار متوسط ازتک مداره به دو مداره به 

طول 78۴ متر با ۴ میلیارد و ۲0 میلیون ریال افتتاح شد.
درحال حاضر ۴  فیدر از 1۲ فیدر مست 63 کیلوولت در حال استفاده است و 6  فیدرهم در آینده افتتاح می شود.

این پروژه با احداث ۵118 متر شبکه ۲0 کیلو ولت برای توسعه فیدرهای برق شهرستان قزوین و کاهش خاموشی ها در مواقع 
عادی و بحران اجرا شده است.

مس�ابقات تنی�س روی می�ز کارمن�دان زن در 
قزوین برگزار شد

بمناسبت دهه فجر انقلاب اسلامی ، سومین دوره مسابقات تنیس روی میز 
کارمندان زن سراس��ر کشورروز جمعه به میزبانی قزوین درمجموعه ورزشی 

الغدیربرگزار شد.
این رقابت ها درراس��تای اجرای طرح ملی فراغت بانوان با ورزش به میزبانی 

خانه بین المللی تنیس روی میز قزوین برگزار شد.
دراین مسابقات در بخش تیمی آموزش پرورش گیلان وعلوم پزشکی آذربایجان شرقی به ترتیب مقام اول و دوم و بانک 

مرکزی تهران و آموزش و پرورش خراسان شمالی به طور مشترک مقام سوم را به دست آوردند.
دربخش انفرادی نیز مقام اول به شیما مطهریان مرکز منطقه ای اطلاع رسانی علوم و فن آوری فارس، مقام دوم به فاطمه 
باقری از آموزش پرورش گیلان و مقام سوم به طور مشترک طیبه آقایی آموزش و پرورش گیلان و فهیمه عسگری پور 

مدیریت درمان تامین اجتماعی چهار محال و بختیاری رسید.

روی خط خبر

 با حضوروزیر دادگستری 93 
زندانی  در قزوین آزاد شدند

93 زندانی قزوین که مشمول عفو مقام معظم 
رهبری به مناس��بت چهلمین سالگرد پیروزی 
انقلاب اس��لامی بودند روز سه شنبه با دستور 

دادستان قزوین آزاد شدند.
س��ید علیرضا آوایی در بازدید از زندان مرکزی 
قزوین گفت: کاهش جمعیت زندانیان به دنبال 
اجرای سیاست های حبس زدایی در از اهداف 

این وزارتخانه به شمار می رود.
آوای��ی افزود: برای تحقق این مهم که از اولویت 
های وزارت دادگستری به شمار می رود به دنبال 
استفاده از ظرفیت های قانونی و تقویت برنامه 

های مربوط به حوزه پیشگیری هستیم.
وی اظهار داشت: مجازات های جایگزین حبس 
در کاهش جمعیت زندانیان موثر است و در این 
رابطه قوانین خوبی پیش روی قضات قرار دارد 
وباید با تقویت برنامه های حوزه پیش��گیری در 
راستای کاهش وقوع جرم، از ورود افراد جدید به 

زندان ها جلوگیری کنیم.
3۴ زندانی مالی و ۵9 زندانی کیفری با دستور 

دادستان قزوین آزاد شدند
وزیر دادگستری در این مراسم خطاب به زندانیان 
آزاد ش��ده، گفت: شما بعد از آزادی مانند سایر 
جوانان با مشکلات مالی، معیشتی، خانوادگی و 
... در جامعه مواجه خواهید شد و نباید مقابل این 
مشکلات و س��ختی ها نا امید و مایوس شوید. 
آوایی افزود: بزرگترین درخواست ما از شما این 
است که بار دیگر شما را در زندان مشاهده نکنیم 
و به جای آن در کلاس های درس، محل کار و 

فعالیت حضور موثر داشته باشید.
وزیر دادگس��تری اضافه کرد: بازگش��ت مجدد 
زندانیان جرایم عمد به زندان دس��ت قضات را 
برای کمک به آنها می بندد و وقتی سابقه و تکرار 

در جرم باشد دیگر گذشتی اعمال نخواهد شد.
وی افزود: عفو مقام معظم رهبری فرصت بسیار 
خوبی برای ش��ما اس��ت تا از این فرصت برای 
استفاده از استعدادهای بی شمار خود در راستای 

اعتلای زندگی خود بهره بگیرید.

تلنگر

قتل هولناک جوان 3۵ ساله که با ضربات پتک 
و چاقو به طرز فجیعی به قتل رس��یده اس��ت، 
پرونده جدیدی را برای رمزگش��ایی پیش روی 
کاراگاهان جنایی پلیس آگاهی آبیک قرار داد.

 ب��ه گزارش خبرن��گار ما، دادس��تان عمومی و 
انق��لاب شهرس��تان آبیک با تایی��د این خبر با 
اش��اره به جزییات پرونده گفت: حدود س��اعت 
دو بامداد بیس��ت و نهم بهمن ماه س��ال جاری 
خبر پیدا ش��دن یک جس��د در آبیک به مرکز 
فوریت های پلیس��ی 110 اعلام ش��د که برای 
بررسی این موضوع بلافاصله تیمی از کارآگاهان 
جنایی و ماموران پلیس به محل کش��ف جسد 

رهسپار شدند.
قاض��ی س��عید احم��دزاده اف��زود: ب��ا حضور 
کارآگاهان در صحنه کشف جسد که یک محل 

دپوی ضایعات بود، با جس��د بی جان و غرق در 
خون جوانی حدود 3۵ س��اله روبرو ش��دند که 
در بررس��ی های اولیه مش��خص گردید مقتول 
در نتیجه ضربات سنگینی شیئی تیز و جسمی 
س��خت که توس��ط چند نفر به وی وارده شده، 
به طرز فجیعی ظاه��را در نتیجه اقدامی انتقام 
جویانه به قتل رس��یده اس��ت. » وی ادامه داد: 
درتحقیق��ات اولیه از فردی که نخس��تین بار با 
مرک��ز فوریت های پلیس��ی 110 تماس گرفته 
بود، وی اعلام ک��رد در حال عبوراز این منطقه 
بوده که با جس��د این ف��رد در حالی که  خون 
آلود روی زمین افتاده روبرو ش��ده و با س��رعت 
موض��وع را ب��ه اورژان��س اط��لاع داده و دیس 
پلی��س را در جری��ان حادثه ق��رار میدهد. این 
مق��ام قضایی اضافه کرد: پس از انتقال جس��د 

به پزشکی قانونی برای تعیین علت دقیق مرگ 
مقت��ول، کارآگاهان پلیس در صحنه جنایت به 
بررسی پرداخته و موفق شدند آلات قتاله را که 

پتک و چاقو بود در محل جنایت پیدا کنند. 

قاض��ی احم��دزاده تصریح کرد: ش��اخه بعدی 
تحقیق��ات کارآگاهان جنایی پلیس در رابطه با 
افرادی بود که در روزهای پایانی حیات مقتول 
با او در ارتباط بودند که در این رابطه س��ه نفر 
شناسایی شدند و تجسسهای پلیسی نشان می 

دهد این افراد با وی اختلاف مالی داشته اند. 
وی اع��لام ک��رد: تحقیقات بع��دی کارآگاهان 
پلی��س همچنین نش��ان داد که ای��ن افراد روز 
وق��وع جنایت ب��ا مقت��ول دیده ش��ده اند که 
بلافاصله دس��تور بازداش��ت و تحقی��ق از آنان 

صادر شد. 
دادستان شهرستان آبیک تاکید کرد: در جریان 
تحقی��ق و بازجویی از س��ه مظنون، به دس��ت 
داش��تن در این جنایت در پلی��س آگاهی، این 
افراد مدعی ش��ده اند که در این جنایت دست 

نداش��ته اند، اما نتوانس��ته اند دلیل کافی برای 
اثبات ادعای خود ارایه کنند و بر همین اساس 
آنان در بازداش��ت هستند تا تحقیقات پلیس و 
پزش��کی قانونی در رابطه با این پرونده تکمیل 

و ارایه شود. 
احمدزاده همچنین خاطرنش��ان ک��رد: پرونده 
این جنایت در ش��عبه دوم بازپرس��ی دادسرای 
عموم��ی و انقلاب شهرس��تان آبی��ک در حال 
رس��یدگی ب��وده و موضوع تا حص��ول نتیجه و 
شناسایی و دس��تگیری عامل یا عوامل ارتکاب 

این جنایت پیگیری خواهد شد. .
درهمی��ن حال پیگیری ه��ا حکایت از آن دارد 
که عامل اصلی جنایت شناس��ایی شده و تلاش 
کارآگاهان جنایی پلی��س آبیک برای ردیابی و 

دستگیری وی ادامه دارد./ تابان

در شهرستانک بوئین زهرا رخ داد؛ 

غرق شدن خواهر و برادر در استخر آب کشاورزی 
فرمانده انتظامي بوئین زهرا گفت: پسربچه 9 ساله و خواهر 6 ساله اش در شهرستان 

بوئین زهرا داخل استخر ذخیره آب کشاورزی غرق و جان باختند. 
سرهنگ » حسین علیان نژادی« در گفت و گو باخبرنگار پایگاه خبري پلیس، دربیان 
جزئیات این خبر گفت: ساعت 1۴:۵9 دقیقه روز گذشته در پي اعلام مرکز فوریت هاي 

پلیس 110 مبني بر مرگ مشکوک در بخش«شهرستانک« بلافاصله ماموران پاسگاه 
شهرستانک به محل اعزام شدند.

وی افزود: در بررسي هاي به عمل آمده مشخص شد پسربچه 9 ساله به همراه خواهر 6 
ساله اش به داخل استخر ذخیره آب سقوط و غرق شده اند. 

فرمانده انتظامي بوئین زهرا خاطر نشان کرد: جسد کودکان با هماهنگی مقام قضائی به 
پزشکی قانونی شهرستان منتقل شد.

سرهنگ علیان نژادی تصریح کرد: موضوع با تشکیل پرونده : در پلیس آگاهی در دست 
بررسی است.

همزمان با دهه فجروبا حضورمسئولان :

اولین سالگرد تدفین دو شهید گمنام دانشگاه آزاد اسلامی بویین زهرا برگزار شد

در پی یک  اقدام انتقام جویانه

قتل هولناک جوان 3۵ ساله  آبیکی با ضربات پتک و چاقو
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س�اماندهي قراردادهای راکد شهرکهای صنعتی  
استان قزوین 

 مهندس حمیدرضا خانپور مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی استان قزوین 
در حاشیه تشکیل دومین جلسه هیات حل اختلاف و داوری پرونده 16 قرارداد 
راکد س��رمایه گذاران گفت: براس��اس نظر هیئت داوران از مجموع ۲0 هکتار از 
اراضي واگذار شده به متقاضیان سرمایه گذاري، ۵/۵ هکتار که شامل شش پرونده 
قرارداد راکد است منتج به تائید فسخ قرارداد شد و ۵/1۴ هکتار آن که مربوط به 
10 پرونده راکد مي باشد منتج به اعطای مهلت برنامه زمانبندي جهت تکمیل 
ساخت و ساز، فسخ مشروط گردیده و یا جهت نصب ماشین آلات و راه اندازی و 

یا پرداخت بدهی، شده است.
مدیر عامل شرکت شهرکهاي صنعتي استان خاطر نشان کرد: تاکنون تعداد 90 فقره قرارداد راکد پس از اعطای مهلت و عدم 
انجام تعهدات، فسخ شده که از این میان بالغ بر 116 هکتار از اراضی شهرک ها و نواحی صنعتی در این راستا آزادسازی شد و 

اراضی آزاد شده در راستای جذب سرمایه گذاران صنعتی، مجددا واگذار شده است.

بدهی بیمه سلامت به مراکز درمانی استان قزوین 
پرداخت شد

مدیرکل بیمه سلامت استان قزوین گفت: با پرداخت 10میلیارد و 600 میلیون 
تومان از مطالبات مراکز خصوصی، تامین اجتماعی، پزشکان وپاراکلینیک ها بدهی 

شش ماه گذشته مراکزدرمانی پرداخت شد.
 دکترقاسم بهرامی درجمع خبرنگاران رسانه های گروهی استان اظهارداشت: وی 
بیان کرد: با همه بیمارستانهای دولتی وخصوصی برای دادن خدمات بیمه ای و 
نیز با داروخانه ها، پاراکلینیک ها وبیمارستانها و 67 مرکزدرمانی روستایی قرارداد 
خرید خدمت داریم ودرمانگاههای روستایی هم با ماما وپزشک وداروخانه مجهز 

شده اند.
مدیرکل بیمه سلامت استان قزوین یادآورشد: دراستان قزوین ماهانه دومیلیارد تومان درآمد بیمه ای داریم اما هزینه های بیمه 
ای بالغ بر 1۲ میلیارد تومان است و یارانه دولت دراین بخش 10 میلیارد تومان درماه است. بهرامی اظهارداشت: با تخصیص 
اعتبارات اعلام شده توانستیم روزگذشته مطالبات شش ماه گذشته بیمارستانهای خصوصی، تامین اجتماعی وهمه پزشکان 

وپاراکلینیک ها را پرداخت کنیم که از بابت سال 96 دربخش بیمه سلامت هیچ بدهی نداریم.

درآستانه ۴0 سالگی انقلاب 
اسلامی که غالب مسئولان 
دادن  نش��ان  در  س��عی 
دستاوردهای نهضت دارند، 
برخ��ی ت��لاش م��ی کنند 
نقاط مثب��ت را مصادره به 
مطلوب نم��وده و ضعفها را 
به گ��ردن دیگری بیندازند. 
انق��لاب  ازب��رکات  یک��ی 
هرسال تقریبا یک انتخابات 
درکشوراس��ت که همیش��ه پس ازم��دت کوتاهی سیاس��یون 
رقیب، درجلس��ات عمومی وخصوصی، م��ردم را مورد نکوهش 
و بازخواس��ت قرارمی دهند که شما درانتخابتان اشتباه نموده 
اید وانقلاب ازآرمانهایش درحال دورش��دن اس��ت. این موضوع 
هم اینک درنشس��تهایی با موضوع ۴0 س��الگی انقلاب بیشتر 
و ملموس در حال وقوع اس��ت. جن��اح پیروزهم دربرابرمطالبه 
به حق طرفدارانش��ان واعتراض آنها به وضعیت موجود پاس��خ 
میدهند ک��ه خودتان ما را انتخاب کردی��د پس حوصله کنید 

دوره ما تمام شود. 
چقدرنیکوس��ت ای��ن مردم معت��رض به وضعیت فس��ادی که 
تیتراول کلیه رسانه های کره زمین شده، بجای توصیه به بستن 
لنگ وخوردن اش��کنه، همان مردمی باش��ند که درانتخاباتها و 

راهپیمائیها بدان نیازمبرم احساس می شود.

برخی دولتمردان به دلیل کهولت س��ن وزیاد نشس��تن پشت 
میز)خدمت(یادش��ان رفته همین مردم فراموش ش��ده کوچه 
و ب��ازار بودن��د که به دع��وت امام لبی��ک گفت��ه ودرخیابانها 
حضورداش��تند. همی��ن مردم هس��تند ک��ه بارها ب��ه دعوت 
رهبرمعظ��م انق��لاب انواع دسیس��ه های خارج��ی و داخلی را 

خنثی نمودند. 
جای��گاه خانوادهای معظم ش��هدای انق��لاب وجنگ تحمیلی 
ومدافعی��ن مرزه��ای داخلی وخارجی و جانب��ازان و ایثارگران 
آن گونه که باید وش��اید تکریم نشده است. دولتمردان محترم 
همیش��ه طلبکارازمردم، نگاهی به زندگی خانواده های ش��هدا 
وجانب��ازان وفرزندانش��ان نماین��د ک��ه برخی حت��ی زیرخط 

فقرزندگی می کنند. 
اگرانقلابیون آن زمان براس��اس تکلیف واحساس وظیفه عمل 
نموده اند اکنون وظیفه برخی مس��ئولان حاضر که اصلا نقشی 
درانق��لاب وجبهه وجنگ نداش��تند درمقابل حفظ ارزش��های 
اسلامی وآرمانهای انقلاب چیست؟ اگرآنهایی که انقلاب کرده 
اند تمام ش��ده ان��د وباید درلحظه زندگی ک��رد، پس این همه 

صرف هزینه ب��رای بیان واقعایاتی که قبل ازانقلاب درکش��ور 
حکمفرما بود برای چیست وچرا به فراموشی سپرده نمی شود؟

افراطیون جامعه را به هزارقطب انقلابی وضد انقلابی یا خودی 
و ناخودی تقس��یم و یکی را س��وارقطارودیگری را ازقطار پیاده 
م��ی کنند. عده ای م��ی گویند این قطارازاول اش��تباه درریل 
قرارگرفت��ه وعده ای قطار را فرس��وده میدانند که باید به موزه 
س��پرد وعده ای هم هس��تند می گویند اصلا این قطار نیست، 
باید ازخواب غفلت بیدارشوند که دراین دعواهای میزو صندلی، 
مردم هستند که درایس��تگاههای مختلف قطارهزینه پرداخت 

می کنند. 
دراین بی��ن برخی انقلابیون واقعی یا مجبوربه س��کوت وخانه 
نش��ینی ش��ده ان��د ویا بن��ا ب��ه مصلحتهایی خاری درچش��م 
واس��تخوانی درگل��و دربرابرآنچه می بینند خ��ون دل خورده 

وسکوت نموده اند.
ای کاش برخ��ی مس��ئولان هم��ه چیزدان که دوس��تی آنها با 
انقلاب همانند دوس��تی خاله خرسه است، به خود زحمت می 
داند کتاب جاذبه و دافعه ش��هید مطهری و یا حداقل نامه های 

حضرت علی)ع( به امام حسن مجتبی و مالک اشتر درخصوص 
حکومت داری و جذب و دفعها را با نگاهی سطحی مرورنمایند.

ای کاش برخی مس��ئولان ک��ه خود را ولی نعم��ت می دانند 
س��قوط اخلاقی احزابش��ان را ب��ه پای انقلاب نمی نوش��تند و 

صبرمردم را بیش از این امتحان نمی کردند. 
ای کاش مسئولان یارانه بگیرواختلاسگرورانتخوارولاکچری باز 
بدانند که تن فروش��ی برخی به دلیل س��یرنمودن بچه گرسنه 

عاقبت خوشی برای انقلاب ونظام نخواهد داشت.
مش��کلات اقتصادی کمرشکن که فقط گریبان مردم را گرفته، 
درکنارفشارهای سیاسی و فرهنگی وروانی ناشی ازبی تدبیری 
دولت گریبان مردم را گرفته و ش��ک نش��ود با این توهینها به 
شعورمردم، فاصله توده جامعه ازانقلاب وآرمانهای آن اگردرظاهر 
هم حفظ شود درباطن همچون آتشی زیرخاکسترچیز دیگری 

را رقم خواهد زد. 
به اعتقاد نگارنده بس��یاری از مردم انقلابی واقعی همان عقاید 
وزندگی ساده خود را دارند ودر مقابل برخی مسئولان از اهداف 
وآرمانهای انقلاب اس��لامی دور شده اند وهم گذشته خود وهم 

مردم را فراموش کرده اند.  
یقینا انقلاب پابرجاس��ت تا مردم بی ادعا هستند، اما مدعیانی 
ک��ه برخی نقش��ی هم درانق��لاب و جبهه وجنگ نداش��ته اند 
وهم��واره با خود ودنیای بدون آخرتش��ان درگیرند باید بدانند 
ش��انیت مس��ئولین درنظام جمه��وری مزین به کلمه اس��لام، 

جزنوکری مردم نیست. 

خبر

چهل س��ال است ازآن شبهای پرازطنین الله اکبر 
می گذرد؛ شاید امثال ما آن ایام را چندان به خاطر 
نداش��ته باشیم، اما روایتگری آن زمان را سینه به 

سینه از پدرانمان شنیده ایم.
مملکتی فقیرکه مردمش ازدست خوانین فرارکرده 
بودند؛ اص��لا آن وقت لفظی به نام مردم هم نبود 
ومل��ت بزرگ ایران را رعی��ت خطاب می کردند و 
خودش��ان را ارباب می نامیدند.آری هرکسی را نه 
بر اس��اس ش��خصیت و فهمش که براساس وصل 
بودن به سیستم الیگارشی وقت ارزش می دادند.

در زمان طاغوت سطح سواد حدودا ۴7 درصد بود 
و علی رغ��م لاف توجه به زنان، س��واد دختران در 
حدود 3۵ درصد بود یعنی از هر س��ه دختر و زن 
دو نفر حتی توان خواندن و نوشتن هم نداشتند. 

سیس��تم بهداشتی و س��لامتی مفلوک و دانشگاه 
هایی که از عهده آموزش پزشکان در حد ایران هم 
بر نمی آمدند و پزشک ازهند و دیگر کشورها می 
آمد. پرستش  نژاد و ملیتی تحت عنوان آمریکایی 
و خف��ت و ذلتی تام و تمام برای ایران و ایرانی در 
مقابل آنان درعین لاف زدن ازعظمت و ش��وکت 
دادن به ایران و ایرانی ونژاد آریایی، حالا به برکت 
انقلاب اسلامی بسیاری ازچیزها عوض شده؛ قصد 
ندارم نقایص و یا مش��کلات امروز را نفی کنم، اما 
اگر بر قاعده انصاف بخواهی��م نگاه کنیم، انقلاب 
چهل س��اله ما به اندازه صدها س��ال گذش��ته در 
زمینه متعدد علمی، فرهنگی، بهداش��تی، نظامی، 

عزت، وقار ایرانی و... پیشرفت داشته ایم. 
تم��ام این خدمات را مدیون ش��هدایی هس��تیم 
که خونش��ان بر زمین ای��ران ریخت تا هیچ کس 
جرأت چشمداش��ت به انقلابمان را نداشته باشد، 
چهل س��الگی انقلاب درحالی طی می ش��ود که 
دش��منان ما بارها اعلام کردن��د که نظام ما چهل 
سالگی خود را نخواهد دید، اما بحمدالله همچنان 
با اقت��دار درجهان قد علم کرده ایم وهس��تیم تا 
صاحب اصلی پرچم بیاید. امیدواریم مسئولین ما 
هم قدردان  نعمات این انقلاب باش��ند و با خدمت 
ب��ه مردم زجرکش��یده ای��ران اس��لامی موجبات 

رضایتمندی بیشتر آنان را فراهم آوردند.

بدانید حقی که ش��ما برعهده 
ی م��ن دارید این اس��ت که 
چیزی را ازشما مخفی ندارم، 
جز اس��رارجنگ را، وکاری بی 
مشورت شما نکنم جزاجرای 

حکم خدا» امام علی )ع(« 
ش��فافیت یک��ی ازش��اخص 
های حکومت اس��لامی است. 
منظورازشفافیت این است که 
اطلاعات لازم به آگاهی مردم 
رسانده ش��ود وآنان درجریان 
انجام کارهای حکومت بر اس��اس صداقت، قراربگیرند. سیاس��ت امام علی )ع( 
اعلام برنامه ها وعلنی ساختن تصمیماتش بود. اگرمسئولان حکومتی، جایگاه 
ومقام خود را فرصتی بدانند که دراختیار آنها قرارگرفته وآنها باید ازاین فرصت 
وامکانات برای دستیابی به منافع مشروع وغیر مشروع خویش استفاده کنند، انواع 
واقسام فساد اقتصادی وپنهان کاری درنظام های اداری پدید خواهد آمد، کسی 

که درپی فرصت طلبی ازقدرت اس��ت ازشفافیت واهمه دارد. یکی ازراهبردهای 
اصلی امیرمومنان حضرت علی )ع( درمبارزه با فساد، پنهان کاری های حکومتی 

وپیشگیری ازآنها، اصلاح نگرش مدیران نسبت به مدیریت بود.
ایجاد فرآیند شفافیت که یکی ازچندین موارد مطالبه عمومی وجامعه می باشد. 
آنچه در مورد شفافیت آراء نمایندگان است که باعث می گردد درتمام ارکان نظام 
شفافیت ازکل به جزء تسری پیدا کند وبا شفافیت عملکرد نمایندگان مجلس 
شفافیت نظارت برارکان های دیگرنظام مهیا خواهد شد که درنهایت باعث می 
گردد اعتماد به نظام بیشترش��ود. هرکدام ازنمایندگان می بایست درمقابل آراء 
خود به جامعه پاسخگو باشند زیرا درمقابل عامه جامعه مسئولند. بالا بردن نظارت 
عمومی بخش مهمی ازفرآیند مقابله با فساد ساختاری است. الزام مسئولین به 
پاسخگویی وشفاف سازی عملکرد آنها، امکان هرگونه رانت و بهره برداری منفعت 
طلبانه ازامکانات را به حداقل می رس��اند وبس��تر های فساد را کاهش می دهد 
به وضوح پیداس��ت که این فرآیند مانع جدی برسرراه رشد رانت خواری و ویژه 
خواری اس��ت. مجلس شورای اسلامی به عنوان تنها محفل اصلی قانونگذاری و 
نظارت، مهم ترین نهادی است که باید پیشگام شفافیت باشد. وقتی این نهاد با 
شفافیت آرای خود مخالفت می کند، چه انتظاری ازسایرارکان حاکمیتی داریم؟ 

مجلسی که مخالف شفافیت است چگونه می تواند خواستار شفافیت وپاسخگویی 
سایرارکان کشورشود؟

آذرماه سال 96 بود که نخستین بارطرح شفافیت آراء نمایندگان توسط نماینده 
مجلس تهران آقای فتحی با امضای س��ی تن ازنمایندگان به صورت دوفوریتی 
تقدیم هیئت رئیسه مجلس شد، اما این طرح با استقبال نمایندگان مواجه نشد 
ودرنوبت رسیدگی درصحن قرارگرفت. بعد ازگذشت چند ماهی این طرح توسط 
آقای دلیگانی نماینده شاهین شهربا امضای ۲9 نفرازنمایندگان به جریان افتاد 
که تقریبا این طرح نس��بت به طرح قبلی تکمیل تربود اما همچنان استثنائاتی 
داش��ت و دربرخ��ی موارد اس��تثنائی قراربود به صورت مخفی رای اخذ ش��ود، 
حتی یک فوریت طرح مذکوردرمجلس رای نیاورد وقرارشد که کما فی السابق 
درلیس��ت طرح ها ولوایح درصف طولانی آئین نامه های داخلی مجلس بماند. 
برای بارسوم طرح شفافیت آراء نمایندگان این بارتوسط آقای ذوالنور نماینده قم 
مطرح شد که علاوه برشفافیت آراء به دیگر شاخص های شفافیت مجلس ازجمله 
س��فرهای نمایندگان، حضوروغیاب، مرخصی و ... هم پرداخته بود. تقریبا ۲07 
نفرازنمایندگان به صورتهای مختلف ازاین طرح حمایت کردند. درنهایت دوطرح 
آقایان فتحی ودلیگانی با هم تلفیق شد وقرارشد دوتبصره به ماده 119 آئین نامه 

داخی مجلس افزوده شود با وجود این یک فوریت این طرح نیزرای نیاورد. با توجه 
به انبوه طرح ها های اولویت دار کمیسیون آئین نامه داخلی مجلس دورازذهن 

است که بررسی این طرح درمجلس دهم بررسی شود. 
ش��فافیت آراء، مسئولیت پذیری وپاسخگویی را به عنوان ضمانت به دنبال دارد 
و نگاه تحقیق محوروکارشناس��ی را برسطحی نگری، سیاسی کاری ورویه های 
جناحی در مصوبه های مجلس اولویت می دهد. لازم به ذکراست که اگردوباره 
بخواهند به طرح ش��فافیت فوریت ببخش��ند باید با ۵0 امضا همراه شود. البته 
برخوردهای دوگانه برخی از نمایندگان مجل��س دورازانتظار نبود که این طرح 
نیزرای نیاورد، سابقه مجلس دهم و دوگانگی برخورد با طرح هایی مثل رد طرح 
مبارزه با مفاس��د اقتصادی آن هم در روزهایی که مس��ئله معیشت و تحریم ها 
وجنگ اقتصادی وعدم برنامه ریزی مناسبت دولت فشارها را برمردم بیشترکرده 
است موجبات تعجب مردم را فراهم آورد. بعد از مخالفت مجلس با یک فوریت 
طرح شفافیت آراء نمایندگان آقای امیری فراهانی نماینده قم و عضوهیئت رئیسه 
مجلس، درتوئیتی اعلام کرد که می خواهد ازاول مهرماه 97 به صورت دواطلبانه 
آراء خود را نس��بت به طرح ها ولوایح درمجلس اعلام کند که بعد از این توئیت 
بسیاری ازنمایندگان مجلس طی پیامکی به اواعلام موافقت خود را با پیوستن به 

کمپین ) برای شفافیت آراء ( بیان کردند وتعداد آنان به 73 نفرمی رسد.
حمای��ت و تاکید مقام معظم رهبری دردرس خارج ازفقه دررابطه با ش��فافیت 
مس��ئولان و ارجاع ایش��ان به نامه حضرت علی )ع( درنهج البلاغه روح تازه ای 
به شفافیت بخشید و امید آن داریم که شفافیت تبدیل به مطالبه گری عمومی 
ازمس��ئولین کشورشود. قطعا طرح شفافیت آراء نمایندگان به خودی خود یک 
گام بلند واساسی درراستای شفافیت باقی ارکان کشوراشت. هنگامی که مجلس 

اصلاح شود، اصلاح دولت وقوه قضائیه دورازدسترس نخواهد بود.  

 درجلسه ش��ورای اسلامی ش��هر محمدیه که با 
حضور ش��هردارو اعضای شورای اسلامی، مدیران 
واحدهای مختلف ش��هرداری محمدیه در صحن 
ش��ورا برگزار شد ش��هردارمحمدیه لایحه بودجه 
پیشنهادی سال 98 شهرداری را تقدیم شورا کرد. 
مریم نخس��تین ش��هردارمحمدیه دراین جلسه با 
بیان اینکه ش��هرداری محمدیه با توجه به شرایط 
اقتصادی موجود در کشورازشرایط نسبتا مناسبی 
درشهری  اظهارداشت: خوشحالیم  برخورداراست 
خدمت گذاریم که بهترین شهروندان و مسئولان 
را دارد و هم��کاری در س��طح بالایی اس��ت واین 
تعام��ل موجب ش��ده ب��ا توجه به زیرس��اخت ها 
وبسترسازی مناسب و همسویی مسئولان شهری 
بخصوص اعضای ش��ورا در پیشبرد اهداف برنامه 
های ش��هرداری، ش��هر محمدیه ش��اخص باشد. 
ش��هردارمحمدیه درادامه به بودجه پیش��نهادی 
س��ال 98 اش��اره کرد و گفت: بودجه پیشنهادی 
س��ال 98 این ش��هرداری به مبل��غ 68 میلیارد و 
700 میلیون تومان بس��ته ش��ده که ازاین مبلغ 

حدود 68/8 درصد به بخش عمرانی و 31/۵
۵ درصد به هزینه های جاری اختصاص داده شده 

است. 

نخستین تصریح کرد: از مبلغ یادشده ۲1 میلیارد 
و 700 میلی��ون توم��ان جاری، مبل��غ ۵ میلیارد 
و 900 میلی��ون توم��ان در بخ��ش اداری و مبلغ 
1۵ میلی��ارد و 700 میلی��ون تومان نیز در بخش 
خدمات ش��هری پیش بینی ش��ده است. و پروژه 

های عمرانی درشهرعادلانه اجرا می شود.
ش��هردار محمدی��ه افزود: پروژه ه��ای عمرانی بر 
اس��اس عدالت محوری تعریف ش��ده و اکثر آنها 
درسال 97 در روز میلاد حضرت فاطمه زهرا)س( 

افتتاح ش��ده و ب��ه بهره برداری خواهد رس��ید و 
همان روز نیز پروژه هایی که برای سال 98 تهیه 

شده کلنگ زنی خواهد شد. 
نخس��تین بیان کرد: دراجرای پروژه های عمرانی 
بیشتر به مسائل اساسی و اصولی شهر توجه شده 
و تلاش کرده ای��م عدالت اجتماعی درهمه نقاط 
ش��هررعایت ش��ده و پروژه ها در همه جا اجرایی 

شود. 
شهردارمحمدیه گفت: چند پروژه اساسی و مورد 

نیاز ش��هری که برای س��ال آینده دربودجه دیده 
شده مانند، احداث پل امام علی )ع(، احداث جاده 
دسترس��ی مهرگان به قزوین و پروژه پارک درون 
ش��هری و همچنین پارک بانوان درمهرگان است 
که امیدواریم با اح��داث آنها رضایت مردم جلب 

شود. 
علی کاظمی رئیس شورای اسلامی شهر محمدیه 
نیز دراین جلس��ه اظهارداشت: پروژه های خوبی 
در آین��ده نزدیک در این ش��هر به به��ره برداری 
خواهد رس��ید و با تلاش شهردار محمدیه و دیگر 
همکاران پرتلاش در شورای اسلامی شهر با توجه 
ب��ه وضعیت اقتص��ادی و درآمدی م��ردم میزان 

عوارض را تعیین خواهیم کرد. 
وی بیان ک��رد: درافزایش تعرفه ها به درآمدهای 
مردم توجه ش��ده و درنهایت ش��ورا به این نتیجه 
رس��یده ک��ه دربخش��ی ازتعرف��ه ه��ای عوارض 
ش��هرداری که به زندگی م��ردم و اصناف ارتباط 
دارد افزایش��ی نداشته باشیم ، ولی دربخش های 
پردرآم��د ومناطقی ک��ه تولید زباله و س��اخت و 
س��ازها زیاد اس��ت تا ۲0 درصد افزایش را پیش 

بینی کرده ایم.

مظلومیت مردم در 40 سالگی انقلاب 

شفافیت آرا نمایندگان مجلس

توسط شهردار محمدیه :

بودجه پیشنهادی 68 میلیارد تومانی شهرداری محمدیه تقدیم شورا شد

چهل سال بدون توقف

محمدصادق ابراهیمیان دیدگاه

 حسن قربان نژاد

 دانشورخدابنده لو، نایب دبیرانجمن اسلامی دانشجویان دانشگاه بین الملل امام خمینی قزوین 

برخی دولتمردان به دلیل کهولت س�ن وزیاد نشس�تن پشت میز)خدمت(یادش�ان رفته همین مردم  �
فراموش ش�ده کوچه و بازار بودند که به دعوت امام لبیک گفته ودرخیابانها حضورداش�تند. همین مردم 

هستند که بارها به دعوت رهبرمعظم انقلاب انواع دسیسه های خارجی و داخلی را خنثی نمودند. 
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مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق استان قزوین 
از بهره برداری 1۲1طرح شرکت توزیع نیروی برق 
استان قزوین همزمان با دهه مبارک فجر امسال 
با هزینه ای بالغ بر۲۲8میلیارد و 600میلیون ریال 

خبر داد.
مهندس سعید بهادیوند چگینی در گفت وگو با 
خبرنگار ما ضمن گرامیداشت دهه مبارک فجر 
و سالگرد پیروزی انقلاب شکوهمند اسلامی ایران 
وآرزوی توفیق روز افزون برای خدمتگزاران نظام 
مقدس جمهوری اسلامی به پروژه های شرکت 
توزی��ع نیروی برق اس��تان قزوین اش��اره کرد و 
گفت: همزمان با دهه مب��ارک فجر، 1۲1 طرح 
شرکت توزیع برق با هزینه ای بالغ بر۲۲8میلیارد 
و 600میلیون ریال در شهرس��تان های )قزوین، 
آوج، البرز، تاکس��تان، بویین زهرا و آبیک و شهر 
محمدیه( اعم از س��رمایه ای )توسعه، اصلاحات، 
نیرورسانی و..(، مسکن مهر، برقرسانی روستایی به 

بهره برداری رسید .
وی در ادامه افزود: از مجموعه پروژه های مذکور 

تعداد 30 پروژه در شهرس��تان قزوین، ۲6 پروژه 
در شهرس��تان تاکستان، 10 پروژه در شهرستان 
آبیک، ۵ پروژه در شهرس��تان آوج، 16 پروژه در 
شهرس��تان البرز، 1۴ پروژه در شهرستان بویین 
زه��را، ۲0 پروژه در ش��هر محمدیه و مهرگان به 
بهره برداری رس��ید که مش��خصات کامل پروژه 
های مذکور در س��ایت اینترنتی این ش��رکت به 
نشانی www.qazvin-ed.co.ir  در دسترس 

علاقمندان می باشد.
مهندس بهادیوند چگین��ی در ادامه در خصوص 
پروژه های برق رسانی روستایی در استان گفت: 
۴ پروژه برق رسانی روستایی در شهرستان های 
قزوین و آوج به بهره برداری رس��ید که روستای 
کاروانسرا در شهرستان آوج و روستاهای محمود 
آباد خزران، اس��ماعیل آباد، چوبدر در شهرستان 

قزوین از آن جمله بود.
وی در ادام��ه به عملکرد مقایس��ه ای قبل و بعد 
از انقلاب اس��لامی اش��اره کرد و اف��زود در اکثر 

شاخص ها نس��بت به قبل انقلاب رشد فزاینده 
ای داش��ته ای��م از جمله؛ در تعداد پس��ت های 
ب��رق 18۵7 درصد، تعداد چراغ های روش��نایی 
معاب��ر 133۲درصد، تع��داد روس��تاهای برقدار 
1060درص��د، مصرف انرژی ب��رق 90۵ درصد، 
تعداد مشترکین 6۴1 درصد، طول خطوط 38۴ 
درصد، حداکثر پیک ب��ار همزمان 330درصد و 
ظرفیت پس��ت ها ۲۵8درصد نس��بت به قبل از 

انقلاب افزایش یافته است.
مدی��ر عامل ش��رکت توزیع نیروی برق اس��تان 
قزوین در خصوص انرژی های نو نیز گفت: تمامی 
اقدام��ات در زمینه انرژی ه��ای نو بعد از انقلاب 
انجام شده از جمله در زمینه نیروگاه های تولید 
پراکنده تاکنون 178 موافقتنامه احداث با ظرفیت 
۵8۵ مگاوات منعقد و 3۴ پروانه با ظرفیت 11۲ 
مگاوات ص��ادر و ۲6 قرار داد با ظرفیت 90/868 
م��گاوات مبادل��ه گردیده، در م��ورد انرژی بادی 
تاکنون 17 موافقتنامه اح��داث با ظرفیت ۵79 
مگاوات و 11 پروانه احداث با 338مگاوات صادر 
و 6 قرارداد با ظرفیت ۲۴8 مگاوات مبادله شده، 
در مورد انرژی خورشیدی تاکنون 33 موافقتنامه 
احداث با ظرفیت ۲30مگاوات و ۲3 پروانه احداث 

ب��ا ظرفیت 1۴3 مگاوات ص��ادر و 10 قرار داد با 
ظرفیت 39 مگاوات مبادله گردیده است.

مهندس بهادیوند چگینی در خصوص طرح های 
در دس��ت اقدام این شرکت نیز گفت: هوشمند 
سازی شبکه های توزیع برق از طریق پیاده سازی 
اتوماس��یون شبکه های توزیع، استفاده از فضای 
اب��ر)Cloud Computing( جه��ت حفظ و 
تبادل اطلاعات حجیم، استفاده از اینترنت اشیاء 
جهت مدیریت مصرف، تجمیع نرم افزارهای مورد 
استفاده ش��رکت های توزیع و تحلیل داده های 
موج��ود، ایجاد امکان قرائ��ت از راه دور اطلاعات 
ادوات ان��دازه گیری و ص��دور فرامین کنترلی به 
تجهیزات قدرت در شبکه های توزیع، بکارگیری 
انرژی های تجدید پذیر در تولید انرژی الکتریکی، 
گسترش نیروگاههای تولید پراکنده از جمله مهم 
ترین طرح های در دس��ت اقدام این شرکت می 

باشد.
 وی در ادامه با اشاره به ارزیابی های انجام شده از 
عملکرد این شرکت در سطح ملی و استانی افزود: 
همکاران شرکت توزیع نیروی برق استان قزوین 
۲۴ ساعته مشغول ارایه خدمات به مشترکین برق 
و مردم ش��ریف اس��تان بوده و در راستای جلب 

رضایتمن��دی و تکریم ارباب رج��وع و صیانت از 
حقوق شهروندی بیش از پیش تلاش می کنند 
مهن��دس چگینی با بیان اینکه این ش��رکت در 
ارزیابی های سطح ملی و استانی همواره سرآمد 
بوده اس��ت، تصریح کرد: از جمله این ارزیابی ها 

می توان به کس��ب رتبه شایسته تقدیر ویژه در 
امور فرهنگی و دینی در س��طح کش��ور و کسب 
رتبه شایس��ته تقدیر ویژه در ارزیابی ستاد اقامه 
نماز استان و همچنین کسب عنوان دستگاه برتر 
اس��تانی در ارزیابی ستاد صیانت در بین دستگاه 
های اجرایی استان و همچنین کسب رتبه های 
برتر در کاهش پیک بار، مدیریت مصرف و فعالیت 

های فرهنگی و ورزشی اشاره کرد. 
 این مقام مس��وول گفت: از همه همکاران عزیز، 
خدوم و کوش��ا ش��رکت توزیع برق که در تمام 
نقاط استان به طور شبانه روز برای تداوم جریان 
برق مطمئ��ن و پایدار تلاش می کنند و از مردم 
گرانقدر و شهید پرور استان قزوین که با مدیریت 
در مص��رف برق هم��کاری لازم را همواره با این 
شرکت داشته اند به ویژه در ایام پیک بارتابستان 

سال جاری تقدیر و تشکر نمایم.

همزمان با دهه مبارک فجر صورت گرفت؛

بهره برداری 1۲1طرح شرکت توزیع نیروی برق استان قزوین

کین  مشتر
ارجمن�د:

س�امانه مرکزفوریته�ای ب�رق ب�ا ش�ماره 1۲1 در تم�ام نق�اط اس�تان قزوی�ن بص�ورت 
 ، معاب�ر  روش�نایی  مش�کلات  زمین�ه  در  پی�ش ش�ماره  ب�ه  نی�از  ب�دون  ش�بانه روزی 
قطع�ی ه�ای ب�رق ، ح�وادث و اتفاق�ات ناش�ی از ب�رق آماده پاس�خگویی می باش�د.

ب��ه گزارش خبرن��گار ما؛ همزمان ب��ا دهه مبارک فجر 
طی مراس��م باش��کوه با حض��ور عبدالمحم��د زاهدی 
استاندار قزوین، رحمانی فرماندارشهرستان بوئین زهرا، 
دکترحس��ین غیاثوند ش��هردار بوئین زهرا، س��رهنگ 
ملک محمدی فرمانده سپاه امام حسین)ع( شهرستان 
بوئین زهرا، نادری بخش��دار مرک��زی، رئیس و اعضای 
شورای اسلامی ش��هر بوئین زهرا، علی اصغر پورقاسم 
رئیس سازمان حمل و نقل شهرداری و جمع دیگری از 
مسئولان کلنگ احداث مجموعه پمپ بنزین و خدمات 
رفاهی ش��هرداری بوئین زهرا به زمین زده شد و مرکز 
کارآفرینی بانوان این ش��هرداری نیز مورد بهره برداری 

قرار گرفت.
در این آئین دکتر حس��ین غیاثوند شهردار بوئین زهرا 
ضمن خیر مقدم و تبریک ایام اله دهه فجر اظهار کرد: 
پیروزی انقلاب اسلامی تحولات گسترده ای در بخش 
های مختلف کش��ور از جمله توس��عه شهری به همراه 

داشته است.
ش��هردار بوئین زهرا افزود: انصاف��ا با توجه به فعالیت و 
خدمات ارایه شده به هیچ عنوان شرایط و فضای فعلی 

شهرها با قبل از انقلاب قابل مقایسه نیست.
غیاثوند افزود: درمدت دوسال گذشته رویکرد شهرداری 
بوئین زهرا ارایه خدمات صادقانه و بی منت به شهروندان 

بوده است.
وی ادامه داد: ش��هر بوئی��ن زهرا به لحاظ موقعیت قرار 
گرفتن در یکی از محورهای مهم مواصلاتی کشور دارای 
اهمیت و جایگاه ممتازی در حمل و نقل کشور دارد تا 
جایی که روزانه نزدیک به ۲0 هزار وسیله نقلیه از بوئین 

زهرا تردد می کنند.
شهردار بوئین زهرا سپس احداث پمپ بنزین در محدوده 
ش��هری را یکی از مطالبات اعضای ش��ورای اسلامی و 
شهروندان دانس��ت و خاطرنشان کرد: شهرداری بوئین 
زهرا و سازمان حمل و نقل همگانی بوئین زهرا  احداث 
پمپ بنزین را در دس��تور کار قرارداد که در نهایت پس 
از یکس��ال پیگیری و تلاش مستمر در نهایت موفق به 

دریافت مجوز احداث پمپ بنزین شدیم.
این مقام مس��ئول افزود: با احداث پمپ بنزین در واقع 
زنجیره سوخت رس��انی در محدوده شهر بوئین زهرا با 
توجه به استقرار پمپ بنزین و مجموعه خدماتی و رفاهی 
در مجاورت جایگاه س��ی ان جی امام علی ش��هرداری 
زنجیره س��وخت رسانی در محدوده ش��هر بوئین زهرا 

تکمیل می شود.
غیاثوند مساحت زمین پمپ بنزین شهرداری بوئین زهرا 
را 1700متر مربع ذک��ر و بیان کرد: در مجموع جهت 
احداث پم��پ بنزین و مجموع خدمات��ی و رفاهی ۴0 
میلیارد ریال اعتبار نیاز است که ۵0 درصد آن از آورده 

شهرداری تامین گردیده  و ۵0 درصد نیز توسط سرمایه 
گذار بخش خصوصی تامین و هزینه خواهد شد.

شهردار بوئین زهرا در خصوص مدت زمان اجرای پروژه 
خدماتی و رفاهی تصریح کرد: مدت زمان اجرای پروژه 

یکسال پیش بینی شده است.
وی در بخش دیگری از س��خنان خود به��ره برداری از 

مرکز کارآفرینی بانوان شهرداری بوئین زهرا را نیز یکی 
دیگر از اقدامات ماندگارشهرداری دانست و خاطرنشان 
کرد: با بهره برداری از مرکز کارآفرینی بانوان شهرداری 
زمینه اشتغال و فعالیت 80 نفر از بانوان هنرمند و فعال 
در حوزه  صنایع دستی در زمینه فرش بافی، گلیم بافی، 

چرم دوزی و... فراهم گردیده است.
غیاثوند میزان اعتبار آماده سازی و راه اندازی مجموعه 
کارآفرینی بانوان ش��هر بوئین زه��را را در مجموع ۵00 
میلیون تومان اعلام کرد و بیان داش��ت: این مجموعه 
درکوتاه ترین زمان ممکن با کار و روحیه جهادی آماده و 

مورد بهره برداری قرار گرفت.
وی در ادامه هدف گذاری مناس��ب برای اجرای ش��یوه 
نامه سرمایه گذاری شهرداری بوئین زهرا را مورد اشاره 
ق��رارداد و گفت: با عنایت خداون��د و همراهی اعضای 
ش��ورای اسلامی شهر و حمایت مس��ئولان درسال 97 
موفق به جذب 1۲0 میلیارد ریال اعتبار سرمایه گذاران 

بخش خصوصی شده ایم.
وی تصری��ح کرد: احداث مرکز معاین��ه فنی خودروی 

سبک، اجرای پروژه بزرگ شهر بازی و مجموعه تجاری 
مهر از جمله پروژه های شاخص شهرداری است.

در ادامه مهندس زهرا رحیمی رئیس ش��ورای اسلامی 
ش��هر بوئین زهرا ضمن خیر مقدم و تبریک دهه فجر 
اظهار کرد: بنده از همه مسئولان بخصوص مهندس فرخ 
زاد معاون عمرانی استاندار در اخذ مجوزهای لازم برای 
احداث پمپ بنزین و همچنین شهردار محترم و فرماندار 
و مهندس پورقاس��م رئیس سازمان حمل و نقل بوئین 

زهرا نهایت تقدیر و تشکر را دارم.
رحیمی افزود: اگر امروز شاهد کلنگ زنی و بهره برداری 
از پروژه های متعدد در ش��هر بوئین زهرا هستیم همه 
اینها به برکت انقلاب اس��لامی و حمای��ت و همراهی 
مسئولان بوده که به مجموعه مدیران شهری دلگرمی 

و انگیزه کاری داده اند.
رئیس شورای اسلامی شهر بوئین زهرا مرکز کارآفرینی 
بانوان شهرداری بوئین زهرا را یکی از پروژه های مهم در 
جهت رونق اقتصادی خانواده ها و همچنین اشتغالزایی و 
شکوفایی ظرفیت های بانوان اعلام کرد وگفت: این مرکز 

به همت شورای اسلامی و شهرداری برای تعداد 80 نفر 
از بانوان هنرمند و خلاق زمینه اشتغال و فعالیت فراهم 

ساخته است.
در ادامه عبدالمحمد زاهدی اس��تاندار قزوین نیز ضمن 
تبریک دهه فجر و با یادآوری اینکه در دهه مبارک فجر 
پروژه های بس��یار زیادی در سطح استان به مرحله ای 
بهره برداری رس��یده است گفت: بدون تردید همه این 
پروژه ها دارای اهمیت و ارزش بس��یار بالایی اس��ت اما 
اهمیت و ش��یرینی پروژه های مدیریت ش��هری برای 

شهروندان بیشتراحساس می گردد.
وی ادامه داد: در دهه فجر نیز ۵3 پروژه علی رغم تمامی 
مشکلات و کمبودها در سطح ش��هرداری های استان 

قزوین به بهره برداری رسیده است.
استاندار قزوین در ادامه ضمن تقدیر و تشکر از شهردار و 
اعضای شورای اسلامی شهر بوئین زهرا درجهت خدمات 
رس��انی به شهروندان خاطرنشان کرد: قطعا اجرای این 
پروژه ها زیر بنایی برای ش��هر و شهروندان بوئین زهرا 

خیر و برکت به همراه خواهد داشت.

همزمان با دهه فجر و با حضور استاندار قزوین صورت گرفت؛

بهره برداری و کلنگ زنی از دو پروژه مهم خدماتی و سرمایه گذاری شهرداری بوئین زهرا 


